
Dlhé, horúce leto POZVÁNKY

ŽIVOT V SLÁDKOVIČOVE
informačný spravodaj

XXXII. ročník č. 4/2024 vydáva mesto Sládkovičovo

25.8.2024 od 15.00 hod. na Termálnom 
kúpalisku Vincov les 
Rozlúčka s letom na Vincáku 
(bližšie info na priloženom letáku)

28.8.2024 od 18.45 hod. pred 
Inovatechom so sprievodným 
programom od 17.00 hod. 
Rozlúčka s letom 
(bližšie info na priloženom letáku)

30.8.2024 o 10.00 hod. pri starom 
kultúrnom dome 
Slávnostné kladenie vencov

7.-8.9.2024 od 10.00 hod. v Inovatechu 
Výstava ovocia a zeleniny 
(pozvánka na str. 12)

7.9.2024 o 16.00 hod. pred 
Inovatechom 
ROMA FEST

15.9.2024 o 19.00 hod. v Inovatechu 
Na srdci mi hraj! 
Hudobné predstavenie o Karolovi 
Duchoňovi s jeho najväčšími hitmi 
v podaní Karola Csina a Martina 
Gyimesiho. 
Vstupné: 22 € 
Predaj vstupeniek cez 
www.prepredaj.zoznam.sk

17.9.2024  v Inovatechu    
Týždeň židovskej kultúry

21.9.2024 o  18.00 hod.   v Inovatechu 
75. výročie Csemadoku

Tohoročná turistická sezóna Termálneho 
kúpaliska Vincov les zatiaľ vyzerá úžasne. 
Vďaka priaznivému počasiu a častým horúča-
vám aj doterajšia návštevnosť je nadpriemerná, 
kedykoľvek zavítate na kúpalisko, je tam stá-
le veľa spokojných návštevníkov. Aj kultúrne 
podujatia a iné voľnočasové aktivity organi-
zované na kúpalisku sa tešia veľkej obľube. 
Na 25.8.2024 je pripravený pestrý kultúrny 
program v rámci Rozlúčky s letom na Vincá-
ku, avšak veríme, že začiatkom septembra ešte 
nastúpi babie leto, a tak tohoročná kúpacia se-
zóna bude ešte predĺžená o pár pekných dní. 

Leto ale je obdobím aj iných úspešných 
spoločenských akcií, z ktorých musíme spome-
núť XXV. Sládkovičovské kultúrne dni, 110. 
výročie Futbalového klubu Slavoj Sládkovi-
čovo, alebo v neposlednom rade opäť úspešný 
mestský tábor žiakov s bohatým programom 
pre sládkovičovské deti. Ďakujeme našim pe-
dagógom a všetkým organizátorom tábora, že 
sme sa aj v tomto roku opäť mohli spoľahnúť 
na ich kreativitu a organizačné schopnosti. Dú-
fame, že sa nám podarí v tejto tradícii aj v bu-
dúcich rokoch pokračovať, a navýšiť počet zú-
častnených detí, lebo o tábor bol veľmi veľký 
záujem. Všetky spomenuté akcie si dali za cieľ 
osloviť iný okruh a inú vekovú kategóriu záu-
jemcov, a návštevníci týchto podujatí boli vždy 
spokojní s ponúknutým programom a voľnoča-
sovými aktivitami.

Nový školský rok začneme opäť s milou 
udalosťou, veď začiatkom septembra otvára 
svoje brány nová budova materskej školy. Táto 
novopostavená moderná stavba nám umožní 
navýšenie celkového počtu o 20 detí, a poslú-
ži mnohým generáciám predškolákov, aby sa 
v nových priestoroch pod vedením svojich ob-
ľúbených učiteliek pripravovali na svoje budú-
ce vzdelávanie.

V jesenných mesiacoch aj Občianske zdru-
ženie U nás naštartuje svoju činnosť v oblasti 
starostlivosti o seniorov pod vedením PhDr. 
Márie Holičovej. Ich služby budú môcť vyu-
žiť všetci seniori mesta Sládkovičovo a okolia, 
ktorých s radosťou uvítajú v budove poliklini-
ky na sídlisku J. Dalloša, v pavilóne C. Plánujú 
spríjemniť denný pobyt seniorov rôznymi kul-

túrnymi, pohybovými, či spoločenskými akti-
vitami. V zariadení bude postarané aj o stravo-
vanie klientov.

Aj rehabilitačné oddelenie spoločnosti 
Rehability otvára svoje brány taktiež v no-
vých priestoroch polikliniky. Obyvatelia 
Sládkovičova a okolia budú mať k dispozícii 
široké spektrum terapií, o ktorých sa môžete 
dozvedieť bližšie informácie v našich novi-
nách. Spustenie uvedených nových sociálnych 
a zdravotníckych služieb pre našich obyvate-
ľov, ako aj vybavenie priestorov novou zdra-
votníckou technikou a novým mobiliárom, 
vybavenie čakární a iných prevádzkových 
priestorov s bezplatne dostupným WiFi signá-
lom  sa stalo reálnym vďaka nášmu úspešné-
mu projektu „Centrum integrovanej zdravotnej 
starostlivosti v meste Sládkovičovo“, ktorý 
získal podporu Ministerstva zdravotníctva SR.

V dobe odovzdávania vynoveného par-
ku svitla nádej, že by sa osud kaštieľa, ako 
najznámejšej historickej budovy mesta mo-
hol zmeniť k lepšiemu. Budova, ktorá je už 
desaťročie uzavretá, prázdna, nepoužívaná 
a bez spoločenskej funkcie, by potrebovala 
urýchlený zásah na zachránenie a vylepšenie 
jej technického stavu. V opačnom prípade, ak 
sa ani v priebehu nasledujúcich pár rokov ne-
uskutočnia potrebné opravy, technický stav sa 
zhorší natoľko, že na opravu v ďalších desať-
ročiach bude potrebná mnohonásobne väčšia 
investícia. Kuffnerovský kaštieľ vlastne nikdy 
v minulosti nebol majetkom mesta, v tomto 
roku ale svitla nádej, že by komplex budov 
kaštieľa a vedľa stojaceho internátu aj s pri-
slúchajúcimi pozemkami (celkovo 40 árov) 
sa mohol odkúpiť do výlučného vlastníctva 
mesta Sládkovičovo. Súčasní majitelia uve-
dených budov najskôr ponúkli na predaj tieto 
objekty za 1 900 000 €. Keď sa rysovalo, že 
by mesto mohlo mať reálny a seriózny záujem 
o nové spoločenské využitie komplexu týchto 
nehnuteľností, ktoré by v budúcnosti mohli 
slúžiť obyvateľom Sládkovičova a jeho okolia, 
majitelia znížili ponúknutú cenu na 1 200 000 
€. Po tejto opakovanej ponuke sa primátorovi 
mesta podarilo vyjednať ďalšie zníženie ceny 
o 200 000 €, teda predbežne dojednaná kúpna 
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Mestské zastupiteľstvo schválilo:

• Program rokovania.
• Záverečný účet mesta Sládkovičovo za rok 

2023.
• Prenájom nebytových priestorov v budove 

Polikliniky Sládkovičovo žiadateľovi OZ 
U nás na účely prevádzkovania denného  
stacionára pre seniorov a na poskytovanie 
sociálnych  a zdravotných služieb.

• Prenájom nebytových priestorov v budove 
Polikliniky Sládkovičovo žiadateľovi  Re-
hability, s. r. o. na prevádzkovanie rehabili-
tačno- fyzioterapeutickej ambulancie.

• Dodatok č. 31 k Zmluve o nájme nebyto-
vých priestorov zo dňa 31.03.2006, kto-
rým prenajímateľ dáva súhlas nájomcovi 
Termálnemu kúpalisku Vincov les, s. r. o., 
Sládkovičovo  na technické zhodnotenie 
a vykonanie odpisov z technického zhod-
notenia nadobudnutého majetku v rozsahu: 
osadenia nových oceľových dverí a zárub-
ní v priestoroch prezliekarní a sociálnych 
zariadení pri vnútornom bazéne v celkovej 
hodnote 4 035,40 €, rekonštrukcie apartmá-
nov č. 101 a 102, kancelárie konateľa v  ob-
jekte kongresové, informačné a poradenské 
centrum v celkovej hodnote  7 936,45 €.

• Pridelenie trojizbového nájomného bytu 
po Viktorovi Nedomovi a manž. Radoslave 
Nedomovej, Ivete Farkašovej.

• Pridelenie dvojizbového nájomného bytu 
po Ivete Farkašovej Diane Deákovej.

• Odplatný prevod pozemkov v k. ú. Slád-
kovičovo od Slovenského pozemkového 
fondu.

• Odkúpenie pozemkov pod stavbou „Slád-
kovičovo-kanalizácia a ČOV“ v k. ú. Slád-
kovičovo v celkovej výmere  1 999,51 m2 

od Slovenského pozemkového fondu za 
kúpnu cenu 8,70 € /m2.

• Bezplatný prevod stavebného objektu ,,Ve-
rejné osvetlenie (VO)”  od firmy Savin-
gplus spol. s r. o.

• Bezplatný prevod pozemku v lokalite IBV 
Záhradnícka vo výmere 19 339 m2 darova-
cou zmluvou od firmy Savingplus spol. s r. 
o.

• Žiadosť Pavla Pócsa o zmenu Územného 
plánu mesta Sládkovičovo.

• 3. úpravu rozpočtu mesta Sládkovičovo v 
roku 2024  navýšením príjmovej a výdav-
kovej časti rozpočtu o 901 180 €.

• Realizáciu personálneho auditu Mestského 
úradu Sládkovičovo a organizácií v zriaďo-
vacej pôsobnosti mesta.

Mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie:

• Správu o kontrole plnenia uznesení prija-
tých na 11. zasadnutí Mestského zastupiteľ-
stva v Sládkovičove.

• Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 
Záverečného účtu  mesta Sládkovičovo za 
rok 2023. 

• Účtovnú závierku a Správu o hospodár-
skom výsledku spoločnosti Vodárenská 
spoločnosť Sládkovičovo, spol. s r. o. za 
rok 2023.

• Účtovnú závierku a Správu o hospodár-
skom výsledku spoločnosti Termálne kúpa-
lisko Vincov les, s. r. o.  Sládkovičovo za 
rok 2023.

• Účtovnú závierku a Správu o hospodár-
skom výsledku spoločnosti Technické služ-
by Sládkovičovo, spol. s r. o. za rok 2023.

• Správu o výsledku kontroly stavu vývoja 
dlhu mesta Sládkovičovo k 31.03.2024, vy-
pracovanú hlavným kontrolórom mesta.

• Stanovisko hlavného kontrolóra mesta 
Sládkovičovo k prijatiu úveru vo výške 
950 000 € na odkúpenie nehnuteľností ve-
dených na LV 3243 k. ú. Sládkovičovo.    

cena za uvedené nehnuteľnosti bola 1 000 000 
€.  Nakoľko ide o historickú pamiatku, jedi-
ne obce a mestá majú šancu získať dotáciu 
na komplexnú opravu takýchto historických 
budov z EÚ zdrojov, ako je PROGRAM OB-
NOVY, Program Slovensko, alebo z dotácie 
fondu Rady partnerstva Trnavského samo-
správneho kraja. Z posledne uvedeného zdroja 
financovania bol daný predbežný prísľub na 
schválenie dotácie, z ktorej by mohlo po kúpe 
budov Mesto Sládkovičovo zrealizovať novú 
strechu kaštieľa, ako prvú etapu komplexnej 
rekonštrukcie budov. Napríklad, z toho istého 
finančného balíka sa tešia v okresnom sídle, 
lebo mesto Galanta z tejto dotácie bude môcť 
realizovať komplexnú rekonštrukciu mest-
ského amfiteátra. V prvých týždňoch tejto, už 
viackrát zníženej ponuky bolo nadšenie veľké, 
väčšina poslaneckého zboru bola za kúpu bu-
dov a parciel pomocou bankového úveru. Pre-
behlo verejné obstarávanie a vyhodnotenie naj-
lepšej ponuky na poskytnutie bankového úveru 
na nákup predmetných budov a parciel. Posla-
necký zbor žiadal súčasných majiteľov, aby 
si poslanci mohli prezrieť vnútorné priestory 
objektov. Väčšina poslancov bola aj po tejto 
prehliadke na mieste za nákup. Poslanci žia-
dali ďalšie rokovanie s majiteľmi, kde dosiah-
li ešte ďalšie zníženie kúpnej ceny o 50 000 
€, teda na výslednú, predbežne odsúhlasenú 
sumu 950 000 €, čo sa po tomto rokovaní 

všeobecne  považovalo za veľký úspech. O pár 
dní na to, 26.6.2024 na 12. zasadnutí mestské-
ho zastupiteľstva, kde sa malo o kúpe kaštieľa 
rokovať, poslanci neschválili program zasad-
nutia, ani návrh na zmenu programu, a tak sa 
zasadnutie muselo v zmysle zákona ukončiť 
a v termíne do dvoch týždňov znovu zvolať. 
Začiatkom júla (8.7.2024) Komisia výstavby 
dopravy a životného prostredia ako poradný 
orgán mestského zastupiteľstva po opätovnom 
prerokovaní problematiky kaštieľa hlasovaním 
rozhodla o tom, že odporúča mestskému za-
stupiteľstvu kúpu kaštieľa a predmetných ne-
hnuteľností. Na tomto rokovaní komisie opäť 
padlo mnoho užitočných návrhov ohľadne 
budúceho možného využitia objektov (napr. 
mestský úrad, priestory pre mestské organizá-
cie, slávnostná miestnosť na sobáše a svadobné 
obrady, reštaurácia, kaviareň, múzeum cukro-
varníctva, výstavné priestory, ďalšie lukratív-
ne kancelárske priestory pre možný prenájom 
pre firmy, organizovanie konferencií, menšia 
ubytovacia kapacita pre návštevy mesta atď.). 
Tieto návrhy boli v podstate identické s dovte-
dy prezentovanými návrhmi na možné budúce 
využitie objektov.  O dva dni neskôr, 10.7.2024 
bolo opakovane zvolané ďalšie, 13. rokovanie 
mestského zastupiteľstva, kde o kúpe kaštieľa 
nebolo schválené uznesenie, nakoľko za kúpu 
boli iba 2 poslanci, 2 hlasovali proti kúpe, 
a zvyšných 6 prítomných poslancov sa zdrža-

lo hlasovania. Týmto sa celá kúpa kaštieľa, aj 
pripravený úver vo výške 950 000 € stali bez 
schvaľujúceho uznesenia bezpredmetnými. 
V živote úspech je častokrát aj o využití nasky-
tujúcich sa príležitostí, a nemusí byť najlepším 
riešením iba čakanie na to, že raz možno budú 
všetky okolnosti absolútne ideálne. Budúcnosť 
snáď ukáže, či budú niekedy okolnosti priazni-
vo naklonené tomu, aby prípadný iný záujem-
ca z vlastných investícií zabezpečil komplet-
nú rekonštrukciu kaštieľa, aby obyvateľstvo 
nemuselo byť svedkom postupného prechodu 
nevyužívaných a uzavretých budov do totálne 
dezolátneho stavu.

Leto je v plnom prúde, pre mnohých 
s príležitosťou trochu si oddýchnuť od každo-
dennej rutiny, ale ešte nás čaká zopár letných 
spoločenských akcií, ako už spomenutá Roz-
lúčka s letom na Vincáku 25.8.2024, alebo iná 
akcia, Rozlúčka s letom (pri Inovatechu), ktorá 
sa uskutoční 28.8.2024, aby sme sa potom po-
stupne presunuli do jesenných akcií, napríklad  
na septembrovú výstavu pestovateľov ovocia 
a zeleniny (7.-8.9.2024), alebo na kultúrne 
podujatia, ako hudobný príbeh Karola Ducho-
ňa (15.9.2024), alebo oslava 75. výročia zalo-
ženia Csemadoku dňa 21.9.2024.

Štefan Lancz
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ky, dobrodružstvá a priateľstvá, 
čomu nasvedčovali aj milé reak-
cie od rodičov. 

Veľká vďaka patrí celému or-
ganizačnému tímu.

Zuzana Červenková
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Slávnostné prijatie reprezentantov škôl 

Nové rehabilitačné oddelenie v Sládkovičove

V sobášnej sie-
ni Mestského úradu 
v Sládkovičove sa  4. júna 2024 
uskutočnilo prijatie najúspešnej-
ších reprezentantov našich škôl 

za školský rok 2023/2024. Má-
ria Gubíniová, vedúca vnútor-
nej správy, privítala prítomných 
a oboznámila ich s priebehom 
slávnostného podujatia. Násled-

ne odovzdala slovo primátorovi 
mesta Gáborovi Krommerovi, 
ktorý vo svojom príhovore po-
ďakoval prijatým žiakom za 
úspešnú reprezentáciu školy 
a ocenil ich vynikajúce výsled-
ky dosiahnuté v škole, na rôz-
nych olympiádach, umeleckých 
súťažiach, projektoch a kultúr-
nych podujatiach. Uviedol, že 
ho veľmi teší, že dosiahnutými 
úspechmi zviditeľňujú nielen 
seba, svoju školu, ale aj naše 
mesto. Poďakoval sa aj peda-
gogickým zamestnancom škôl 
za ich nezištnú a poctivú prácu 
s deťmi. Odovzdal im ďakovné 
listy, knihy a suveníry, ktoré im 
budú pripomínať ich  účasť na 
tomto podujatí.  

Zo Spojenej školy, Škol-
ská 1087, boli ocenení: Simona 
Krajčírová, Matúš Kopas, Nina 
Orosová a Nina Šidlíková. Zo 
základnej umeleckej školy boli 
ocenení Eliáš Kajan a Benja-
mín Rehák. Zo Základnej školy 
S. Petőfiho s vyučovacím jazy-
kom maďarským boli ocenení: 
Ádám Krommer, Sofia Brodan-
ská a Viktória Elizabeth Cződör. 
Zo Spojenej školy, Školská 212, 
bol ocenený Matias Mišík.

Oceneným reprezentantom 
škôl srdečne gratulujeme a pra-
jeme ešte veľa ďalších úspechov 
v živote.

Zuzana Červenková

Na jeseň 2024 otvára svoje brány rehabi-
litačné oddelenie Rehability na poliklinike 
v Sládkovičove. Obyvatelia Sládkovičova 
a okolia budú mať k dispozícii široké spek-
trum terapií ako napríklad detskú fyziote-

rapiu, SM systém, fyzioterapiu pre tehotné 
ženy, rehabilitáciu po operáciách a  zrane-
niach, kinesiotaping, ale taktiež fyzikálnu 
terapiu ako napríklad laser, magnet, elek-
troliečbu, kryoterapiu, perličku, hydrogal-

Mestský tábor sa opäť vydaril

Aj v tomto roku začiatkom 
júla pripravilo mesto Sládko-
vičovo pre deti mestský tábor 
s bohatým programom. Vďaka 
pani učiteľkám Petre Šimkovej, 
Lucii Vargovej, Gabriele Dórovej 
a Linde Krivošekovej mali deti 
zabezpečený pestrý a zaujímavý 
program.

Prvý deň deti navštívili Nit-
ru, kde sa povozili turistickým 
vláčikom, zahrali sa v parku pod 
hradom a pozreli si divadielko. 
Druhý deň si zahrali spoločné 
hry na školskom dvore, potom 
sa vybrali do Bratislavy preko-
návať svoje sily do K2 na lezec-
kú stenu a pozreli si rozprávku 

v kine. V zábavnom centre Ad-
ventica strávili deti tretí deň. Tam 
si preskúšali svoje fyzické zdat-
nosti a postreh a popri tom sa aj 
dostatočne vyšantili.  Poznávaniu 
krás okolia a pobytu na čerstvom 
vzduchu pri vode bol venovaný 
štvrtý deň. Začal sa turistikou 
z Vozokan do Tomášikova k vod-
nému mlynu, pokračoval hrami, 
súťažami a tvorivými aktivitami. 
Piaty deň strávili deti na Termál-
nom kúpalisku Vincov les, kde 
boli pre ne pripravené rôzne hry 
v bazéne. Ako odmenu za účasť v 
tábore dostali deti rôzne darčeky 
a diplomy. Bol to pre ne krásny 
týždeň bohatý  na nové zážit-

Mestské zastupiteľstvo neschválilo:

• Odkúpenie nehnuteľností (areálu kaštie-
ľa) v hodnote 1 500 000 € od Vysokej 
školy Danubius s. r. o. za dohodnutú cenu 
950 000 €.

• Prijatie investičného splátkového úveru  vo 
výške 950 000 € na kapitálové výdavky 

mesta – kúpa nehnuteľnosti podľa LV – are-
álu kaštieľa v Sládkovičove za účelom jeho 
obnovy, rekonštrukcie a zveľadenia pre po-
treby samosprávy.

• Bezplatný prevod stavebného objektu 
„Miestna obslužná komunikácia pre IBV 
Záhradnícka Sládkovičovo“ od firmy Sa-
vingplus spol. s r. o. 

• Umiestnenie boxov Balíkovo v meste Slád-
kovičovo žiadateľa SPS - Slovak Parcel 
Service s.r.o.

Celé znenie zápisnice je uverejnené 
na www.sladkovicovo.sk.

van a ďalšie. To všetko vďaka úspešnému 
projektu „Centrum integrovanej zdravot-
nej starostlivosti v meste Sládkovičovo“. 

Tešíme sa na Vás.
tím Rehability
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Zo života ZŠ s MŠ K. Kuffnera

Horúce leto je v plnom prú-
de a prázdniny sa nám presunu-
li do druhej polovice. Radi by 
sme sa však vrátili k posledné-
mu mesiacu školského roka, 
ktorý je každoročne zaplnený 
rôznymi zaujímavými aktivita-
mi a výletmi. 

Tatranská Lomnica v srd-
ci Vysokých Tatier je jednou 
z najväčších tatranských osád. 
Prostredie pod Lomnickým ští-
tom prilákalo na školský výlet 
i našich žiakov ôsmeho a de-
viateho ročníka. Prechádzka 
okolo Štrbského plesa, lanovka 
na Skalnaté pleso, panorama-
tické výhľady, týčiace sa štíty, 
zurčiace potoky, horské chaty, 
nádherná zeleň, zábava v Relax 
parku Jazierko, nás naplnili po-
korou a obdivom pred nesmier-
nou krásou prírody. Pre všet-
kých to boli príjemné chvíľky 
v kruhu svojich kamarátov 
a učiteľov.

Naši siedmaci sa zúčast-
nili podujatia „Študuj dopra-
vu“, ktoré bolo organizované 
Ministerstvom dopravy SR 
a Múzeom dopravy v Brati-
slave. Cieľom podujatia bolo 
predstaviť žiakom možnosti 
štúdia na stredných školách, 
prípadne vysokých školách so 
zameraním na dopravu a záro-
veň ukázať povolania v dopra-
ve. V sprievodnom programe si 
žiaci mali možnosť vyskúšať, 
napr. vlakový trenažér, simu-
látor prevrátenia a nárazu vo-
zidla, dopravné kvízy a súťaže, 
a veľa ďalších zaujímavých ak-
tivít. Žiakom bolo poskytnuté aj 
kariérové poradenstvo a pomoc 
pri výbere štúdia a povolania.

Mladí reportéri sa zúčastni-
li na workshope, na ktorý boli 
pozvaní ocenení žiaci a štu-
denti z národného kola súťaže. 
V rámci workshopu sa zúčast-
nili exkurzie do Bielych Karpát, 
kde sa prešli slobodným lesom 
Ščúrnica so skúseným trampom 
Miroslavom Janíkom, vedúcim 
ČSOP Kosenka. Pozreli sa aj 
do zachránenej a obnovenej 
Drevenice vo Valašských Klo-
boukoch a navštívili zrúcaninu 
hradu Brumov. Počas work-
shopu mali za úlohu spracovať 
svoje zážitky a nové poznatky 
do článku, fotopríbehu a videa, 
vďaka ktorým naši reportéri 

opäť získali cenné skúsenosti.
Pred ukončením školského 

roka nás navštívili naši pred-
školáci. Prváčikovia, spolu 
s ich pani učiteľkami, im ukáza-
li triedy, knihy a spolu si zahrali 
slovné a matematické hry. Bola 
to skvelá príležitosť nazrieť do 
školského sveta. Predškolákom 
prajeme veľa úspechov v prvej 
triede a tešíme sa na nich v sep-
tembri.

V dňoch 16. až 21. júna boli 
žiaci 4.A a 4.B v Škole v prí-
rode v Jedľových Kostoľanoch, 
okres Zlaté Moravce. Bol to 
týždeň plný učenia hrou, súťaží, 
športu a výletov do okolitej prí-
rody. Všetci prežili pekné chví-
le v kruhu svojich spolužiakov, 
kamarátov. Domov si odniesli 
pekné darčeky a plno nezabud-
nuteľných spomienok.

Tento rok sme opäť zor-
ganizovali výlet do rakúskeho 
Familyparku. Žiaci a učitelia si 
tu užili krásny slnečný deň plný 
kolotočov a atrakcií, pochutili 
si na spoločnom obede a večer 
sa vrátili domov síce unavení, 
ale spokojní zo skvelého výletu.

Jednou z koncoročných ak-
tivít bola aj návšteva Termálne-
ho kúpaliska Vincov les. Vodní-
ci a vodníčky zo 7. a 8. ročníka 
si vodu naplno užili, zahrali si 
vodné hry a vyskúšali aj tobo-
gány. 

Ďakujeme Mestu Sládkovi-
čovo za spoluprácu pri zrealizo-
vaní tejto akcie.

28. júna sme slávnostne 
ukončili školský rok 2023/2024. 
Na dva mesiace sa zavreli škol-
ské brány a žiaci i učitelia si 
užívajú zaslúžený oddych. Po-
čas slávnostnej chvíle sa všet-
kým prítomným prihovorili 
pani riaditeľka PaedDr. Slávka 

Kramárová, primátor mesta 
Ing. Gábor Krommer a pred-
sedníčka Združenia rodičov 
Ing. Petra Bartalošová. Tá sa 
zároveň lúčila so svojou pozí-
ciou a poďakovala za spoluprá-
cu škole a všetkým rodičom. Aj 
my jej touto cestou ďakujeme 
za výbornú spoluprácu, pomoc-
nú ruku a ochotu, ktorú sme si 
počas jej pôsobenia vo funkcii 
veľmi vážili. V tento deň boli 
pred budovou školy ocenení 
najlepší zberači papiera, najlep-
ší športovci a vedátori. Zároveň 
sme sa rozlúčili s našimi devia-
takmi, ktorí ukončili štúdium 
na základnej škole. Opúšťajú 
naše lavice, každý z nich ide 
svojou cestou, na ktorej im pra-
jeme veľa šťastia. Dúfame, že 
na roky strávené v našej škole 
budú mať príjemné spomienky.

Letná činnosť Školského 
klubu sa stala už neodmysli-
teľnou súčasťou našej školy. Aj 
tento rok boli pre deti pripra-
vené rôzne zaujímavé aktivity. 
Prvý deň začali tvorivou diel-
ničkou, kde sa horlivo brúsilo, 
pílilo, vŕtalo, lepilo a zdobilo až 
z toho vznikli krásne drevené 
stojany na perá alebo farbičky 
pre naše žlto-modré makovičky. 

Popoludní sa maľovalo na tvár 
a tradične nechýbalo obľúbené 
tvorenie z hliny.

V rámci letného tábora sa 
v spolupráci s CVČ konal aj 
Olympijský deň 2024. Je to 
krásne podujatie, keď sa deti 
môžu vžiť do role športovcov 
a v duchu fair play medzi sebou 
súťažiť s radosťou, zápalom 
a húževnatosťou. Naša škola 
prijala výzvu SOŠV a zapojila 
sa do tejto celosvetovej kampa-
ne. Podporiť rozvoj športových 
aktivít u detí, propagovať tri 
piliere olympizmu, ktorými sú 
pohyb, vzdelávanie a pozná-
vanie, sa ozaj podarilo!  Deti 
slávnostne otvorili olympijské 
hry a následne v tímoch podľa 
hesla „Hýb sa! Uč sa! Objavuj! 
– Spoločne za celý svet“ súťa-
žili v niekoľkých disciplínach. 
Všetci sa veľmi snažili, pod-
porovali, zabávali, no napokon 
si celkové víťazstvo vybojoval 
krikľavo-žltý tím. Odmenou za 
ich skvelé výkony bol diplom, 
sladká medaila a ovocie. 

Letnú činnosť sme ukonči-
li výletom do Dolnej Krupej, 
presnejšie vo včelárstve Me-
dolandia, kde sme sa dozvede-
li niečo nové o živote a úžit-
ku včiel, ochutnali sme med 
a iné produkty, zahrali si rôz-
ne pohybové hry, pozreli video 
o včielkach a vyrobili sviečku 
zo včelieho plástu.

Touto cestou ďakujeme 
rodičom za spoluprácu a dô-
veru zveriť nám svoje deti, ale 
i všetkým kolegom, pedago-
gickým i nepedagogickým, za 
pomoc pri realizácii tohto po-
hodového a veselého projektu.

vedenie školy
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Čo sa udialo na Základnej škole Sándora Petőfiho

Leto je v plnom prúde, 
vtedy už nikto nemyslí na 
ukončený školský rok a ten 
nasledujúci sa zdá byť ešte 
príliš ďaleko, aby sme sa ním 
zaoberali. Napriek všeobec-
nému presvedčeniu však život 
v škole pokračuje aj teraz: let-
né tábory, projekty, príprava 
na septembrový nový začia-
tok. Začnime však tam, kde 
sme naposledy skončili. Jún – 
obľúbený školský mesiac detí. 
Hoci ho zatienia záverečné 
písomky a posledné odpovede 
s nádejou na lepšie známky, 
je to mesiac, keď už skončili 
prípravy na súťaže, na väčši-
ne hodín sa už len opakuje, je 
oveľa viac voľného času, škol-
ské výlety, škola v prírode...

Prvý júnový deň patrí de-
ťom. Tento rok sme sa na Deň 
detí vybrali do Győru. Ráno 
sme išli do zoologickej záhra-
dy, veľa sme sa prechádzali 
a hrali. Popoludní sme pokra-
čovali v tom istom (a dobre 
sme sa najedli a samozrejme 
nakupovali) v Győr Pláze. 
A keďže zábavy nie je nik-
dy dosť, zúčastnili sme sa na 
Dni rodiny, ktorý organizovalo 
rodičovské združenie a Cse-
madok na školskom dvore, za-
hrali sme si veľa hier, športo-
vali, venovali sa remeselným 
činnostiam, mali sme koncert, 
tombolu, a pripomenuli sme si 
aj Deň národnej jednoty. Pri 
tejto príležitosti vzniklo aj pre-
zentačné video o našej škole, 
v ktorom všetci žiaci školy 
spolu spievajú a tancujú – vi-
deo si môžete pozrieť na face-
bookovej stránke našej školy. 
Rovnako ako najnovšie číslo 

nášho študentského časopisu 
Kukackodó číslo 8, plné uda-
lostí zo školy a prác našich 
detí a ich kresieb. V júni boli 
naši najúspešnejší žiaci prijatí 
a ocenení primátorom mesta, 

tohto roku to boli traja žiaci 
7. ročníka - Sofia Brodan-
ská, Viktória Cződör a Ádám 
Krommer. Na konci roka nás 
čakala ešte jedna školská sú-
ťaž, Englishstar, kde naše deti 
mohli ukázať, ako dobre rozu-
mejú a hovoria po anglicky. 
Tohtoročná škola v prírode sa 
konala v Búči, kde žiaci niž-
ších ročníkov strávili 5 neza-
budnuteľných dní. Čakalo ich 
veľa hier, prechádzok, návštev 
múzeí, súťaží, pečenia a va-
renia, remesiel, divadelného 
predstavenia, a úniková miest-
nosť. Je takmer neuveriteľné, 
že toľko vecí sa zmestilo do 
jedného týždňa. Deti si ani ne-
všimli, že sú „v škole“, všetky 
aktivity im poskytli veľa no-
vých poznatkov a skúseností 
bez toho, aby museli otvoriť 
knihu alebo zošit. Starší žiaci 
absolvovali školské výlety do 
Zvolena a Tatranskej Lomni-

ce. Zvolenský hrad bol pre deti 
veľmi zaujímavý, poklonili sa 
soche Bálinta Balassiho, zná-
meho maďarského básnika, 
a súčasťou programu boli aj 
obvyklé prechádzky, prehliad-
ka pamiatok a pizza. Deviata-
ci strávili v Tatrách štyri dni 
a príjemná únava po túrach ich 
neodradila od návštevy múzea, 
domu optických klamov, kú-
pania, bobovania a množstva 
rozhovorov, ktoré sú dôležitou 
súčasťou posledného výletu 
základnej školy. Deti nábo-
ženského krúžku sa vybrali na 
exkurziu do Bacsfa-Szentan-
tal, kde sa oboznámili s histó-
riou tohto pútnického miesta 
a získali aj veľa zaujímavých 
informácií o predmetoch, kto-
ré sa v kostole nachádzajú. 
Tento rok sme sa zúčastnili aj 
na Sládkovičovských kultúr-
nych dňoch, kde naši ľudoví 
tanečníci predviedli svoj naj-
novší program. Na našej škole 
sa stalo tradíciou, že najlepší 
zberatelia papiera môžu na 
konci školského roka stráviť 
voľný deň na Termálnom kú-
palisku Vincov les. V horúci 
letný deň nie je nič lepšie, ako 
si užiť chladivé kvapky vody, 

hrať sa, plávať a osviežiť sa 
v bazéne. A nezabudnime ani 
na rozlúčku so školou, tento 
rok sme sa rozlúčili s 10 devia-
takmi, ktorí od septembra už 
budú dokazovať svoje schop-
nosti na inej škole... ale na 
ich miesto nastúpi 14 nových 
prvákov, ktorí začnú svoje de-
väťročné obdobie v našej ško-
le, ktoré im dá nezabudnuteľné 
zážitky na celý život. 

A prišli sme k letným 
prázdninám, ktoré našim de-
ťom zabezpečia dva tábory. 
Na jeden z nich si už iba radi 
spomíname: naše deti sa na 
pozvanie partnerského mesta 
Csorvás zúčastnili na medzi-
národnom tábore. Program 
bol pre deti bohatý na aktivi-
ty: cyklistický výlet, záhradné 
kino, remeslá, pláž, návšteva 
hradu Gyula, prehliadka mesta 
Szeged, vojna s číslami, tábo-
rák a mnoho ďalších aktivít.
A samozrejme zoznamovanie, 
čo je dôležitou súčasťou kaž-
dého tábora. Vždy je dobrý 
pocit nájsť nových priateľov, 
s ktorými sa v budúcnosti 
možno vyvinie dlhodobé pria-
teľstvo.Druhý tábor je ešte 
pred nami, uchádzali sme sa 
o tábor pri Balatone, v ktorom 
sa z galantského okresu úspeš-
ne uchádzali iba dve školy.
Tábor sa uskutoční v Zánke, 
desať našich žiakov odcestuje 
koncom augusta, aby si užili 
a získali nové zážitky v „Erz-
sébet-tábore“, ktorý je orga-
nizovaný pre deti z viacerých 
krajín. O tom, či v tomto roku 
bol tábor úspešný, určite napí-
šeme v nasledujúcom vydaní.

Katalin Takács
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Family day s prekvapením

Deň rodiny

8. júna 2024 ožil areál ZŠ 
K. Kuffnera detským smie-
chom a radosťou. Siedmy roč-
ník populárnej rodinnej akcie 
Family day sa niesol v zna-
mení dobrej nálady a veľkého 
prekvapenia na záver. Vďaka 
množstvu dobrých ľudí a pria-
teľov školy, ktorým touto ces-
tou ďakujeme, sa podarilo ši-
rokou ponukou rôznych atrak-
cií vyčariť nielen úsmev na 
tvári deťom, ale aj zimomriav-
ky dospelým, najmä vo chví-
li, keď v Sládkovičove padali 
z neba cukríky. Pán Szalay zo 
svojho lietadla spustil na škol-
ský dvor farebný cukríkový 
dážď, čím spôsobil radostný 

ošiaľ nielen medzi deťmi, ale 
aj medzi dospelými.

Deti sa tešili z množstva 
atrakcií a stanovíšť, na ktorých 
plnili rôzne úlohy. Nechýbal  

skákací hrad, skvelá disko-
téka, zmrzlina, občerstvenie, 
maľovanie na tvár a fotobúd-
ka, aby rodinám na pamiatku 
ostali krásne fotky. Všetci si 

mohli pochutiť na vynikajú-
cich a oku lahodiacich ko-
láčoch od našich mamičiek, 
ktoré si mohli zakúpiť za dob-
rovoľný príspevok, a prispieť 
tak na ďalší ročník tejto krás-
nej akcie.

Zaregistrovaných bolo 180 
detí, ktoré sa zapojili do pl-
nenia úloh a získali plné dar-
čekové tašky. Touto cestou by 
sme chceli poďakovať spon-
zorom a najmä všetkým, ktorí 
prišli a strávili spolu snami ne-
zabudnuteľné popoludnie.

Ďakujeme.

Petra Šimková

Rodičovské združenie 
pri Základnej škole s mater-
skou školou Sándora Petőfiho 
v Sládkovičove a Základná 
organizácia Csemadoku spo-
ločne zorganizovali 2. júna 
na dvore základnej školy 3. 
ročník Dňa rodiny. Na roz-
diel od minulého roka sme 
tento rok mali krásne, slnečné 
a teplé popoludnie. Návštev-
níci si mohli užiť drevené ih-
risko, skákacie hrady, terč, fut-
bal, basketbal, šach, remeselné 
dielne, maľovanie na tvár 
a vlasy, bohatú tombolu, baló-
niky, guláš, hot-dogy, palacin-
ky, sladkosti, pagáče, nealko 
nápoje a podobne. Koncert 

skupiny Kobold si užili nielen 
deti, ale aj rodičia a starí rodi-
čia, ktorí si dokonca aj spolu 
s kapelou zaspievali známe 
piesne.V tento deň sme si pri-
pomenuli aj udalosti Trianonu.
Po vystúpení pána učiteľa Dá-
vida Vargu a príhovore Anikó 
Mészáros sme zapálili sym-
bolický oheň spolupatričnosti 
a deň sme ukončili spoločným 
spevom. Ďakujeme všetkým, 
ktorí akýmkoľvek spôsobom 
prispeli k organizácii Dňa 
rodiny! Osobitné poďakova-
nie patrí našim sponzorom: 
FIN.M.O.S. a.s., Mesto Slád-
kovičovo, Technické služ-
by Sládkovičovo, Alexander 

Bende, Andor Magyarics, Me-
linda Mraková, László Takács. 
Dúfame, že sa všetci dobre za-
bavili! 

Budúci rok vás privítame 
s ešte pestrejším programom!

                
 Silvia Michaleková

Výstava bola úžasná!

Záhrada bez ruže je ako 
život bez lásky. Kráľovná 

medzi kvetinami symbolizu-
je lásku, krásu, mladosť a ra-

dosť, je romantická aj vášnivá 
a nadpozemsky krásna. Toto 
sa nám, členom Miestnej or-
ganizácie Slovenského zväzu 
záhradkárov Sládkovičovo 
potvrdilo 9.6.2024 na Medzi-
národnej výstave ruží v Ivanke 
pri Dunaji a v Dolnej Krupej. 
Najprv sme navštívili výstavu 
v kaštieli v Ivanke pri Dunaji. 
Boli sme nadšení toľkými 
druhmi ruží, úžasným naaran-
žovaním v priestoroch kaštie-
ľa, kostola a sprievodným kul-
túrnym programom. Po pre-
hliadke, podľa plánu, sme sa 
presunuli do Dolnej Krupej, do 

Rozária M. H. Chotekovej, kde 
sme mali zabezpečený obed. 
Bol som milo prekvapený ako 
nás promptne obslúžili. Potom 
sme už vošli do areálu rozária, 
kde sme obdivovali množstvo 
odrôd ruží. Veľkým plusom 
bolo krásne počasie, ktoré 
nás sprevádzalo až do konca 
výletu. Ďakujem všetkým, aj 
členom ZO SZZ Pusté Úľany,  
za účasť, a som presvedčený, 
že  stálo za to navštíviť tieto 
výstavy. 

 Ján Németh 
 predseda MO SZZ 

Sládkovičovo
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Seniori na Relaxe 

Uctili sme si jubilantov

Týždňový pobyt je za nami

V pláne činnosti Klubu 
seniorov Sládkovičovo kaž-
doročne má svoje neoddeli-
teľné miesto celodenný pobyt 
na Relaxe Čierna voda. Tento 
rok sme si tam dali stretnu-
tie 13. júna 2024 o 10.00 
hodine. Počasie síce nebolo 
najoptimálnejšie, v priebehu 
dňa sa postupne otepľovalo, 
aj napriek tomu sme sa zišli 
v hojnom počte. Naše gazdin-
ky, ako už býva zvykom, pri-
niesli dobroty, maškrty, kolá-
čiky a pod.  na spoločný stôl. 
Okrem toho v priebehu dňa 
sme využili už overené špe-
ciality bufetu ako smaženú 

rybu, halászlé, klobásu a pod. 
V dobrej nálade, spoločnej 
debate a vtipkovaní o všeli-
čom sme si ani nevšimli ako 
ten čas ubehol a okolo 16.00 
hod. sme sa príjemne oddých-
nutí pobrali domov. Ďakujem 
všetkým zúčastneným, gaz-
dinkám za prinesené dobro-
ty a personálu Relax Čierna 
voda za príjemné prostredie, 
ústretovosť a širokú ponuku 
chutných jedál. Ďakujeme! 
 

  Ján Németh 
predseda 

Klubu seniorov Sládkovičovo

Členovia Klubu seniorov 
Sládkovičovo sme si v termíne 
8. - 12.7.2024 naplno užívali 
celotýždenný pobyt na cha-
te vo Vincovom lese. Okrem 
príjemného prostredia sa nám 
vydarilo aj počasie, ktoré bolo 
fantastické, na kúpanie ideál-
ne, ba niekedy až moc horúce, 
ale zvládli sme to. V stredu 
10.7.2024 sme privítali našich 
milých priateľov z Veľkých 
Úľan, z klubu Zlatý dážď. 
Celý týždeň účastníci poby-
tu využívali v maximálnej 
miere kúpanie na Kúpalisku 
Vincov les. O prípravu obe-
dov sa postarali naše šikovné 
gazdiné a členky nášho klubu, 
ako aj naši vzácni sponzori 
p. Alexander Bende , p. MVDr. 
Pavol Bartaloš, p. Ing. Štefan 
Lauko, p. Ján Pelec s dcérou 
a páni Peter Baláž a Ladislav 
Gášpár - rybári a členovia 
nášho klubu. Všetkým, ktorí 
sa zapojili do prípravy obe-
dov, obsluhy, umývania riadov 
a tým, ktorí poskytli sponzor-
ské dary, z úprimného srdca 
ďakujem v mene všetkých 

členov. A hlavne veľká vďaka 
patrí našim hlavným sponzo-
rom p. Alexandrovi Bendemu,  
p. MVDr. Pavlovi Bartalošo-
vi, p. Ing. Štefanovi Laukovi, 
p. Jánovi Pelecovi, p. Andrejke 
Mésárošovej a TS Sládkovičo-
vo, ktorých podpora a ústreto-
vosť je pre nás nenahraditeľná. 
Zároveň by som chcel vyslo-
viť poďakovanie aj v mene 
Slovenského zväzu záhradká-
rov, že sme tak, ako aj po iné 
roky mohli ukončiť týždeň 
v sobotu už tradičným stretnu-
tím – priateľským posedením. 
Ďakujem všetkým zúčastne-
ným, ďakujem za sponzorské, 
vecné aj finančné príspevky 
pre organizáciu, ďakujem čle-
nom výboru a všetkým, ktorí 
pomohli organizačne zvládnuť 
toto stretnutie. Verím, že ste sa 
všetci cítili dobre a verím, že 
o rok sa takto v plnom zdraví 
stretneme znova. Ďakujem! 
    

Ján Németh, predseda 
Klubu seniorov Sládkovičovo,

predseda SZZ Sládkovičovo

V stredu 17. 07. 2024 
o 14.00 hod. sme sa stretli 
v klube v užšom kruhu, a to 
členovia výboru a členovia – 
jubilanti, ktorí v tomto roku 
oslávili alebo oslávia okrúhle 
životné jubileum. Vo vlastnej 
réžii sme pripravili našim ju-
bilantom slávnostný obed. 
Predseda klubu krátkym 
príhovorom a gratuláciou 
v mene celého klubu privítal 
jubilantov s prianím pevné-
ho zdravia, šťastia a rodinnej 
pohody. Jubilantka p. PhDr. 
Terézia Pethőová poďakovala 
v mene jubilantov všetkým, 
ktorí organizačne zabezpe-
čili toto slávnostné popolud-
nie. Ešte pred prípitkom na 
zdravie sme si minútou ticha 
uctili pamiatku našej členky 
p. Alžbety Magyaricsovej, 

ktorá bohužiaľ 13.7.2024 
naše rady opustila. No a po-
tom po slávnostnom prípitku 
popri družnej debate sme sa 
pustili do chutného obeda, 
kávy, výborných zákuskov od 
p. Alžbety Farkašovej, ktorej 
veľmi pekne ďakujeme. Vý-
borne v tom horúcom ovzdu-
ší padol aj nanuk. V závere 
každý jubilant dostal karafiát. 
Ďakujem všetkým zúčastne-
ným jubilantom, že prijali 
pozvanie, ďakujem celému 
tímu, ktorý toto slávnostné 
stretnutie pripravoval. Veľká 
vďaka. 

    
Ján Németh, predseda 

Klubu seniorov Sládkovičovo

OZ U nás - spustenie prevádzky 
denného zariadenia pre seniorov

V decembri roku 2022 sme 
ako rodina založili občianske 
združenie ,,U nás“ . Nosnou 
činnosťou občianskeho zdru-
ženia je starostlivosť o senio-
rov. Naše služby budú môcť 
využiť všetci seniori Sládkovi-
čova a okolia, ktorých s rados-
ťou uvítame v budove mest-
skej Polikliniky na sídlisku 
J. Dalloša, prízemie, pavi-
lón C. Plánujeme im sprí-
jemniť denný pobyt rôznymi 

kultúrnymi, pohybovými či 
spoločenskými aktivitami. V 
zariadení bude postarané aj 
o stravovanie klientov. Tešíme 
sa na Vašu spoločnosť v den-
nom zariadení pre seniorov 
v OZ U nás.

Tel.kontakt: 
PhDr. Holičová Mária 
0908 142 990, 
Rastislav Olgyay 
0903 158 768
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XXV. Sládkovičovské kultúrne dni

Ekumenický spevácky zbor vystúpil v Pezinku

XXV. ročník Sládkovičovských kul-
túrnych dní sa niesol v znamení osláv 
štvrťstoročnice vzájomnej družobnej spo-
lupráce s mestom Csorvás, základy ktorej 
položil citarový súbor Dió héj. V úvod-
nom slávnostnom príhovore sa primátor 
nášho mesta Gábor Krommer poďakoval 
Alexandrovi Víghovi a citarovému súboru 
za to, že túto kultúrnu výmenu s mestom 
Csorvás začali a pokračuje dodnes. Rov-
nako pokračuje aj družobná spolupráca s 
mestom Ivančice, o ktorú sa pričinil stol-
notenisový oddiel Slavoj Sládkovičovo v 
roku 2011. Predstavitelia oboch miest sa 
stále navštevujú a zúčastňujú sa na vý-
znamných spoločenských podujatiach or-
ganizovaných oboma mestami. Primátor 
mesta vo svojom príhovore uviedol, že 
tieto družobné vzťahy s mestami Csorvas 
a Ivančice sú jasným príkladom toho, že 
spoločné záujmy a priateľstvo môžu zblí-
žiť ľudí žijúcich v rôznych krajinách.

Pri príležitosti 25. výročia družobnej 
spolupráce s mestom Csorvas odovzdal 
primátor nášho mesta primátorovi mesta 
Csorvas Lajosovi Baráthovi pamätný dar, 
ktorý symbolizuje vzájomnú  spoluprácu 
a dobré vzťahy.  Pri tej príležitosti odo-
vzdal pamätnú plaketu aj citarovému sú-
boru Dió héj. Primátor mesta Csorvas po-
zdravil prítomných, poďakoval sa za dar 
a vyjadril radosť zo vzájomnej spolupráce 
a z organizovaných výmenných pobytov 
žiakov základných škôl. 

V prvej časti kultúrneho programu sa 
predviedli žiaci sládkovičovských základ-
ných škôl s programom, ktorý si pripravili 
v spolupráci so svojimi pani učiteľkami, 

za čo im ďakujeme. Tanečníci zo zosku-
penia Life is perfect nám predviedli svoj 
talent v hip-hopovom tanci a boli výbor-
nými predskokanmi dobre známej pro-
fesionálnej tanečnej skupiny Old School 
Brothers, ktorá sa tancu venuje už 20 ro-
kov a v roku 2008 sa stala víťazom súťaže 
Slovensko má talent. Po nej sme privítali 
Reného Rendyho so skupinou Cico Band, 
ktorý rozospieval celé publikum. Záver 
piatkového programu patril hudobnej sku-
pine Phoenix RT, ktorá bola tohtoročným 
finalistom speváckej súťaže DAL 2024 v 
Maďarsku.

Slovom nás počas piatkového večera 
sprevádzali Erika Križanová a Melinda 
Csáki.

Úvod sobotňajšieho programu Slád-
kovičovských kultúrnych dní patril našim 
najmenším – deťom z materských škôl, 
ktoré potešili celé publikum. Pre ne bolo 
potom pripravené detské predstavenie o 
kapitánovi Kotvičkovi z divadla Agapé. 
Po ňom mohli deti využiť bublinový dom 
a maľovanie na tvár, ktoré venovala firma 
Pierre Baguette a skákacie hrady, ktoré 
nám zapožičalo Termálne kúpalisko Vin-
cov les, za čo im patrí veľká vďaka. 

V kultúrnom programe sme potom 
privítali citarovú skupinu Dió héj, ktorá 
vznikla už v roku 1975 pod názvom Új 
Hajtás a od roku 1997 ju pod súčasným 
názvom vedie Alexander Vígh. Má 9 čle-
nov a za posledný rok si pripísala na svoje 
konto úspech v celoslovenskej súťaži hu-
dobného folklóru pre dospelých Vidieča-
nova Habovka, kde získala 3. miesto  a v 
súťaži o cenu myjavského primáša Samka 

Dudíka na Medzinárodnom folklórnom 
festivale na Myjave získala krásne 1. 
miesto.

Potom sme na pódiu privítali Ferenca 
Valaska, speváka známeho z maďaského 
hudobného televízneho kanála, ktorý za-
spieval dobre známe maďarské piesne.

Milovníci folklóru a ľudovej hudby 
ocenili vystúpenie 20-členného folklórne-
ho súboru Lusk z Krakovian, ktorý nám 
predviedol ľudové tance myjavského a 
trenčianskeho regiónu s hudobným sprie-
vodom skupiny Borovienka.

Náladu nám prišli rozprúdiť členovia 
populárnej maďarskej hudobnej skupiny 
Desperado,  ktorá má na svojom konte 
niekoľko ocenení –  v roku 2004 za obľú-
benú maďarskú kapelu roka, v roku 2012 
za najlepšiu pop-tanečnú skupinu roka a 
rovnako aj v roku 2013, čo bolo vidieť a 
počuť aj v publiku.

Vyvrcholením večera bolo vystúpenie 
Juraja Baču a Dominiky Richterovej so 
skupinou Party Beat Band, ktorí známymi 
slovenskými hitmi roztancovali a rozo-
spievali publikum.

Záver patril diskotéke v réžii DJ Pat-
rika Gemeriho, ktorú sme však pre silnú 
búrku museli predčasne ukončiť.

Slovom nás sobotňajším programom 
sprevádzali Melinda Csáki a Ervin Čer-
venka.

Veríme, že každý si v programe našiel 
niečo, čo ho zaujalo, a strávil spoločne čas 
so svojimi známymi.

Zuzana Červenková

Ekumenický spevácky zbor nášho 
mesta žije naďalej svojím životom a 
hlavne spevom. Spev je to, čo nás spája 
a čomu venujeme svoj čas a energiu. Ra-

dosť nám robí hudba, budovanie spoloč-
ného diela, kde každý prispieva svojím 
vkladom. Tento rok sme sa okrem tra-
dičného Trojkráľového koncertu v An-

tonius senior centre  predstavili na  Pre-
hliadke spevokolov bratislavského se-
niorátu. Šesť rôznych speváckych zbo-
rov predviedlo svoj repertoár tentokrát 
v pezinskom evanjelickom a. v. kostole 
dňa 9. júna 2024. Náš sládkovičovský 
spevokol si na túto príležitosť pripravil 
tri skladby, ktoré sme zaspievali pod ve-
dením Martiny Kajanovej a s klavírnym 
sprievodom i sólovým spevom Eliáša 
Kajana. Mohli sme si vypočuť rozma-
nité diela rôznych zborov a povzbudiť 
sa tak do ďalšej činnosti, zdieľať svoje 
úspechy, ale aj starosti. Veľkou inšpirá-
ciou bol aj spevácky zbor z Prahy pod 
vedením nášho rodáka Vladimíra Ko-
páčika. Ďakujeme mestu Sládkovičovo 
za podporu, aj vďaka nej sa môžeme zú-
častňovať akcií takéhoto druhu.

Martina Kajanová
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XIV. medzinárodné stretnutie 
a XVII. celoštátne stretnutie „orechových“ osád

Hungarikum Days – Sibiu (Szeben), Sedmohradsko – Rumunsko
4. – 7. júla 2024

Na požiadanie primáto-
ra nášho mesta pána Gábora 
Krommera sa citarová skupina 
Dió héj v dňoch 21. - 23. júna 
2024 zúčastnila, a reprezento-
vala naše mesto, na medziná-
rodnom stretnutí miest a osád, 
ktoré majú vo svojom názve 
slovo orech (dió).  

Po príchode do mesta Dio-
sig/Bihardiószeg v Sedmohrad-
sku – Rumunsku nás na svojej 
chate s prekrásnou záhradou, 
kde sme boli ubytovaní, priví-
tali József Várdai s manželkou 
Ilonou. Tento manželský pár 
nám poskytol plnú chladničku 
dobrôt, ktoré sme mali skon-
zumovať a aj konzumovali 
na raňajky. Po obsadení izieb 
sme sa presunuli na spoločnú 
večeru s účinkujúcimi z iných 
miest a obcí a tu sme mali 
prvé stretnutie s organizátormi 
podujatia a aj s primátorom 
mesta Bihardiószeg, kde sme 

boli informovaní o presnom 
harmonograme jednotlivých 
dní a programe. 

Hlavným dňom podujatia 
bola sobota, 22. júna 2024, kde 
okrem kultúrneho programu 
nechýbala tradičná súťaž ore-
chových dobrôt. Súťažné obce 
lákali návštevníkov vyzdobe-
nými stánkami a rôznymi dob-
rotami. Otvárací ceremoniál sa 
začal o 11. hodine, kedy do-
máci primátor pozdravil všet-
kých zúčastnených a ako prvý 
predstavil svoje mesto. V pred-
stavení svojich miest a obcí 
pokračovali i ostatní ôsmi pri-
mátori, reprezentanti: [Gyene-
sdiás (HU), Diósviszló (HU), 
Diósförgepatony (SK), Diósd 
(HU), Zentagunaras (SRB), 
Diósjenő (HU), Dióskál (HU)]. 
Naše mesto, na požiadanie 
pána primátora, predstavil Ale-
xander Vígh, vedúci citarového 
súboru. Po kultúrnom progra-

Tento rok sa naša citarová 
skupina zúčastnila na netradič-
nom festivale ľudovej hudby 
Hungarikum Days v Rumun-
sku (Sedmohradsku).

Keďže náš cieľ bol dosť 
ďaleko, vyrazili sme vo štvrtok 
skoro ráno. Počas cesty sme sa 
zastavili na viacerých miestach, 
aby sme sa občerstvili, až sme 
konečne prišli na miesto ubyto-
vania. Pri tejto príležitosti nám 
miestna reformovaná cirkev 
poskytla ubytovanie takmer 
v centre mesta. Neskôr sme 
zistili, že kostoly sú po celom 
meste. Ak si dobre pamätám, 
na celom území mesta je až 
38 kostolov. Naše ubytovanie 
bolo dobre vybavené všetkým, 

čo sme mohli počas súťaže vo 
varení guláša v nasledujúcich 
dňoch využiť. Boli sme aj na 
otvorení festivalu, ktoré sa ko-
nalo o siedmej hodine večer v 
rímskokatolíckom kostole Naj-
svätejšej Trojice v Sibiu. Po 
otvorení sme išli na malú pre-
hliadku mesta a večeru. Cen-
trum mesta bolo veľmi krásne 
a aj večer tu bol čulý ruch.

Na druhý deň ráno sme 
zamierili smerom do centra, 
kde sme mali možnosť vidieť 
miestny jarmok a prípravy na 
víkendové cyklistické preteky. 
Po obede sa začal program v 
rámci Hungarikum Days, ktoré 
sa už po 15. raz konali v areáli 
ASTRA Skanzen v Sibiu. Mali 

sme možnosť vidieť budovy 
skanzenu, jarmok a kultúrny 
program. Keďže súťaž vo va-
rení guláša sa začala na druhý 
deň v skorých hodinách, vrátili 
sme sa na naše ubytovanie skôr, 
aby sme si oddýchli.

V sobotu ráno sa súťaž vo 
varení guláša konala aj v AS-
TRA Skanzene v Great Sibiu. 
Všetci členovia našej skupiny 
sa aktívne zapojili do prípravy 
surovín, výsledkom čoho bol 
veľmi chutný fazuľový guláš. 
Súťaže sa zúčastnilo 28 tímov 
z rôznych oblastí krajiny. Po 
súťaži vo varení guláša sa začal 
kultúrny program dňa, na kto-
rom umelci súťažných tímov 
ukázali, že vynikajú nielen vo 
varení, ale aj ako hudobníci. 
Keďže náš kotol nebol úplne 
prázdny, odniesli sme ho na 
faru, ktorá nám poskytovala 
ubytovanie. Po dlhom dni sme 
si šli oddýchnuť unavení, no s 
novými zážitkami.

Vzhľadom na to, že sme 
vystupovali len v nedeľu ráno, 
mali sme čas si oddýchnuť od 
námahy z predošlého dňa. Po 
príchode na miesto programu 
sme si naladili nástroje a po 
miestnej citarovej skupine sme 

hodinu zabávali publikum naši-
mi pesničkami. Kým sme boli 
na pódiu, ďalší dvaja členovia 
našej delegácie pohostili účast-
níkov festivalu dobrotami pri-
nesenými z domu a môžem po-
vedať, že niet divu, že sa všetko 
tak rýchlo minulo, pretože sme 
priniesli veľmi chutné orecho-
vé a makové rožky. Večer sme 
naposledy zažili príjemnú at-
mosféru krásneho historické-
ho centra mesta a ukončili ho 
chutnou večerou.

V pondelok ráno sme sa 
naraňajkovali a vyrazili na ces-
tu domov. Počas cesty sme si 
zaspomínali, a bol to pre nás 
dobrý pocit, že aj v tejto oblas-
ti Rumunska (Sedmohradska), 
hoci pomenej, stále počuť ma-
ďarský jazyk. 

 Citarová skupina Dióhéj
Ester Blahó

me, v ktorom vystúpil citarový 
súbor Dió héj, bolo krátke ne-
formálne stretnutie, na ktorom 
domáci primátor Attila Ferenc 
Mados vyhlásil, kam sa v bu-
dúcom roku „zakotúľa orech“. 
Stretnutie o rok bude v maďar-
skom Diósviszló. 

Po vyčerpaní programu 
sme sa v nedeľu po raňajkách 
vybrali na cestu domov. Naša 
cesta bola hradená z financií, 
ktoré nám mesto schvaľuje na 

celoročnú činnosť. Aj touto 
cestou sa chceme poďakovať 
poslancom, vedeniu mesta 
a primátorovi, že nás aj finanč-
ne podporujú, a tak máme mož-
nosť zúčastniť sa aj na takýchto 
podujatiach ďaleko mimo náš-
ho mesta. 

V mene citarovej skupiny Dió héj
Marcela Kováč 

a Alexander Vígh
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72-hodinové rybárske preteky Carp Cup Vincov les 2024

V dňoch od 3. do 6. mája 
2024 organizoval výbor 
Miestnej organizácie Slo-
venského rybárskeho zväzu 
v Sládkovičove v spolupráci 
s mestom Sládkovičovo ako 
hlavným partnerom podujatia 
a firmou Pierre Bagutte ako 
generálnym sponzorom II. 
ročník 72-hodinových prete-
kov na štrkovisku Vincov les.

Išlo o súťaž dvojčlenných 
rybárskych tímov, pričom cel-
kovo sa na tieto rybárske pre-
teky prihlásilo 14 tímov.

Medzi bodované ryby sa 
počítali kapor rybničný a amur 
biely, pričom sa hodnotil súčet 
piatich najťažších ulovených 
bodovaných rýb. Za bodované 
úlovky sa počítali ryby nad 8 
kg hmotnosti a rybárske pre-
teky sa konali v duchu „Chyť 
a pusť“, čo znamená, že ulo-
vené ryby sa ihneď po zváže-
ní a zadokumentovaní pustili 
späť do jazera. 

Pretekárske tímy boli roz-
delené do 4 sektorov (A, B, 
C, D), takže okrem víťazných 
tímov na prvých 3 miestach sa 
vyhlasovali aj víťazi sektorov.

Dňa 3. mája 2024 po úvod-
nom privítaní pretekárskych 
tímov primátorom Sládkovi-
čova Ing. Gáborom Kromme-
rom, nasledovala prezentácia 
a vylosovanie lovných miest. 

Vzápätí sa pretekárske 
tímy presunuli na vylosované 
stanoviská a po zaznení zvu-
kového signálu o 9.00 hod. sa 
začali preteky. Takmer hneď 
po otvorení pretekov sa začali 
loviť pekné úlovky a rozhod-
covia mali plné ruky práce. 

V priebehu rybárskych 
pretekov sa poradie tímov na 
prvých troch miestach drama-
ticky menilo a rozdiely medzi 
tímami boli minimálne, o čom 
svedčí aj to, že víťazný tím sa 
posunul  cca 20 minút pred 
ukončením rybárskeho prete-
ku zo štvrtého miesta na prvé 
miesto úlovkom kapra rybnič-
ného s hmotnosťou 14,90 kg.

Dňa 6. mája 2024 o 9.00 
hod. boli zvukovým signálom 
rybárske preteky ukončené. 
Víťazné tímy na prvých troch 
bodovaných miestach dosta-
li finančné odmeny vo výške 
1000, 800 a 600 eur, pekné po-

háre pre víťazov, vecné ceny 
a diplomy. Víťazné tímy zo 
sektorov získali vecné ceny.

Ocenený bol aj rybár, kto-
rý ulovil prvú bodovanú rybu 
a aj rybár, ktorý ulovil najťaž-
šiu  bodovanú rybu.

Ceny pre víťazné tímy 
odovzdali primátor mes-
ta Sládkovičovo Ing. Gábor 
Krommer a predseda MO 
SRZ Sládkovičovo Bohuš 
Mackura.

Výbor MO SRZ Sládko-
vičovo zabezpečil počas pre-
tekov predaj pečenej ryby, 
halászlé, cigánskej pečienky, 
guláša a na osvieženie predaj 
piva a kofoly. 

O občerstvenie pre uspo-
riadateľov a organizátorov, 
rozhodcov sa postarala firma 
Pierre Bagutte, ktorá počas 
celého konania rybárskych 
pretekov zabezpečila bagety.

Výsledky:

Prvá ulovená bodovaná 
ryba -  p. Michal HRONEC, 
úlovok- kapor – 9.47 kg,

Najťažšia ulovená ryba - p. 
Viliam ŠČINRÁNYI, úlovok- 
kapor – 15,38 kg

Víťazi sektorov:
• Sektor A (Vaďo ) – Líyú 

yóu cí team (Peter Sekera, 
Andrej Karel)

• Sektor B – (KZ) Anpa carp 
team (Andor Kádár, Patrik 
Záhonský)

• Sektor C – (Nahod) ŠiBa 
carp team (Ivan Šipoš, Jozef 
Banáš)

• Sektor D – (Fishmaster) 
Family carp team (Viliam 
Ščibrányi, Jakub Kača)

Umiestnenie tímov od 1. po 

3. miesto bolo nasledovné:

1. miesto – DK carp team 
(Dušan Krajčovič st., Dušan 
Krajčovič ml.), Suchá nad 
Parnou, súčet 64.34 kg bodo-
vaných rýb,

2. miesto – TaS Buček stav-
carp team (Ivan Zlatohlávek, 
Tomáš Kusý), Hoste, súčet 
63.64 kg bodovaných rýb,

3. miesto – BM carp tím ( Mi-
chal Hronec, Branislav Hro-
nec), Veľké Úľany
súčet 61.33 kg bodovaných rýb.

Celkovo bolo ulovených 
cca 1200 kg bodovaných rýb.

Všetky informácie, aktua-
lity ako aj výsledky si môžu 
záujemcovia  pozrieť na FB 
mo srz sládkovicovo.

Na záver patrí veľké po-
ďakovanie sponzorom a spo-
lupracovníkom Miestnej 
organizácie Slovenského ry-
bárskeho zväzu v Sládkovi-
čove, ktorými boli:

Hlavný partner – mesto Slád-
kovičovo,
Generálny sponzor – Pierre 
Bagutte s.r.o Sládkovičovo,
Technické služby Sládkovi-
čovo – p. Viliam BRUNNER 
ml., p. Roman SABLER – 
DHZ Sládkovičovo, p. Ale-
xander BENDE, p. Zsolt 
KATONA – KZ rybárske 
potreby Sládkovičovo, ry-
bárske potreby NAHOD.
sk - Sereď, rybárske potre-
by VAĎO Nové Zámky, LN 
tech - p. Ladislav NÉMETH,  
RYPOMIX – rybárske ná-
strahy a návnady, STAVMAT 
Trnava – p. Andrej KAREL, 
p. Ivan ZLATOHLÁVEK, 
p. Erik GAJARSKÝ, p. Sta-
nislav KRÁĽOVIČ, p. Peter 
BEZECNÝ, p. Dušan JA-
LEC, p. Viliam RUMAN 
– reštaurácia JAMAJKA, 
p. Patrik ZÁHONSKÝ, 
MOCHOV s.r.o – p. Vincent 
OROS, p. Zoltán FRICSEK, 
HM MOTOSHOP Galanta,  
p. Michal HRONEC, Mgr. 
Peter CHRENKO, Poľovné 
združenie Sládkovičovo.

Poďakovanie patrí všet-
kým spolupracovníkom 
a kamarátom, ktorí sa priči-
nili o organizáciu a hladký 
priebeh jednotlivých prete-
kov.

Za výbor MO SRZ 
Sládkovičovo:  

Peter Chrenko,  tajomník
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110. výročie FK Slavoj Sládkovičovo

25. ročník Hasičskej súťaže je za nami

FK Slavoj Sládkovičovo 
v spolupráci s mestom Sládko-
vičovo a s finančnou podporou 
Trnavského samosprávneho 
kraja zorganizoval futbalové 
podujatie pri príležitosti 110. 
výročia FK Slavoj Sládkovičo-
vo, ktoré bolo  spojené s Memo-
riálom Ladislava Józsu. 

22. júna 2024 sa na futba-
lovom ihrisku zišli fanúšikovia 
futbalu, aby podporili mladých 
začínajúcich hráčov, pozreli si 
ukážku kopania penált z Maj-
strovstiev Európy z roku 1976 
v Belehrade, ktoré rozhodli o 
víťazstve Československa a 
mohli fandiť trnavským inter-
nacionálom a hráčom FK Sla-
voj Sládkovičovo v exhibičnom 
zápase.

Futbalové podujatie sa zača-
lo Memoriálom Ladislava Józ-

su - futbalovým turnajom prí-
praviek futbalových klubov FK 
Slavoj Sládkovičovo, TJ Čierna 
Voda, ŠK Šoporňa a FO Topoľ-
nica, ktorý sa skončil víťazne 
pre FK Slavoj Sládkovičovo; na 
2. mieste sa umiestnilo družstvo 
z FO Topoľnica; na 3. mies-
te skončil ŠK Šoporňa a na 4. 
mieste TJ Čierna Voda. Ocene-
ný bol aj najlepší strelec - To-
bias Gelnický, najlepší brankár 
- Ferko Slíž a najmladší futba-
lový talent Paťko Szalaj. Druž-
stvá si z turnaja odniesli tričká, 
futbalové lopty a poháre. 

Pamiatku Ladislava Józsu 
si uctili jeho rodinní príslušní-
ci, bývalí spoluhráči a primátor 
mesta položením vencov k pa-
mätnej tabuli Ladislava Józsu.

Poobede sme si pripome-
nuli víťazstvo Českosloven-

ska na Majstrovstvách Európy 
v roku 1976 v Belehrade ukážkou 
penált hráčov Československa 
a Nemecka, ktoré rozhodli 
o víťazstve. Členovia U11 sa 
zhostili tejto úlohy vynikajúco 
a v dresoch hráčov Českosloven-
ska - Jurkemika, Masného, Ne-
hodu, Ondruša, Panenku, Vikto-
ra a v dresoch hráčov Nemecka 
- Hoennesa, Bongartza, Bonho-
fa, Floheho, Müllera a Maiera 
nám predviedli kopanie penált. 
Mladým hráčom sa prihovoril 
a povzbudil ich hosť podujatia 
Ladislav Molnár– 25-násobný 
reprezentant Československa 
a Slovenska,  ktor7 im venoval 
futbalovú loptu s podpismi fut-
balových reprezentantov.

Potom primátor mesta Gábor 
Krommer privítal bývalých pr-
voligových hráčov a hostí, me-

dzi ktorými boli minister športu 
a cestovného ruchu - Dušan Ke-
keti ml., Štefan Kysela, Rado-
van Piši, Juraj Madro, Boris On-
drejkovič, Ladislav Molnár, Mi-
chal Benko, Roman Sabler ml. 
a veľvyslanec Srbska na Slo-
vensku  – Alexander Nakič 
spolu s futbalovými veteránmi 
FK Maglič. FK Slavoj Sládko-
vičovo získalo v tejto sezóne ti-
tul Majstra okresu Galanta a pri 
tejto príležitosti primátor mesta 
odovzdal členom futbalového 
klubu pamätné madaily.

Vyvrcholením podujatia bol 
exhibičný zápas medzi interna-
cionálmi Spartaku Trnava a FK 
Slavoj Sládkovičovo, ktorý sa 
skončil remízou 3:3.

Zuzana Červenková

Dňa 22. júna 2024 sa usku-
točnilo v Sládkovičove  druhé 
kolo ZSHL (Západoslovenská 
hasičská liga) a zároveň 25. 
ročník súťaže o pohár primáto-
ra mesta Sládkovičovo,  kde sa 
naše ženské družstvo – jamajské 
žabky  umiestnili na 4. mieste.  
Na domácej  súťaži sa zúčastni-
lo 25 tímov  mužskej a ženskej 
kategórie v požiarnom útoku. 

ZSHL liga pozostáva tento rok 
z desiatich kôl. Jamajské žabky 
už dobehli šesť ligových kôl, 
ešte im zostávajú štyri ligové 
kolá ZSHL. Týmto sa im chcem 
poďakovať za reprezentáciu 
mesta Sládkovičovo a želám im 
veľa šťastia a mnoho športových 
úspechov.          

Melinda Glavanicsová

Poďakovanie dobrovoľným hasičom

Horúce letné dni občas 
vystrieda búrka sprevádzaná 
veternou smršťou. Silný nára-
zový vietor neobišiel v jeden 
horúci júlový deň ani Sládko-
vičovo. Z okna pozorujeme k 
zemi sa nakláňajúce  stromy. 
S nádejou myslíme na to, že 
všetko prehrmí a nič vážneho 
sa nestane. Nie je to vždy tak. 
Nepríjemná správa môže pre-
kvapiť každého, tak ako pre-
kvapila aj nás. „Spadol strom 
zo záhrady na susedovu stre-
chu.“ Prvá otázka znie, či sa 
nikomu nič nestalo. V našom 
prípade našťastie škody boli 
len na majetku. Pri odstraňo-
vaní  havarijného stavu po-
mohli dobrovoľní hasiči. Preto 
veľké poďakovanie patrí Dob-
rovoľnému hasičskému zbo-
ru v Sládkovičove, menovite 
náčelníkovi DHZ Romanovi 

Sablerovi a mladým hasičom 
Samuelovi Sablerovi a Zoltá-
novi Vadkertimu, ktorí vo ve-
černých hodinách, v tom neča-
se neodkladne poskytli pomoc. 
Sládkovičovskí hasiči dosahu-
jú vynikajúce výsledky nielen 
v súťažiach, ale aj pri záchran-
ných prácach, či je to oheň, 
voda, víchrica, dopravné ne-
hody alebo iné havárie. Úspeš-
ne reprezentujú naše mesto 
doma i v zahraničí. Nezištne 
pomáhajú vždy tam, kde je to 
potrebné. Je chvályhodné, že 
pokračujú v  dlhoročných tra-
díciách a kráčajú v stopách už 
niekoľkých generácií. Medzi 
nimi nájdeme malé deti, mlá-
dež, ale aj seniorov. Zasluhujú 
si pozornosť a ocenenie. Ďa-
kujem.                   

Terézia Pethőová
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Pozvánka

Výstava 
ovocia a zeleniny

MO Slovenského zväzu zá-
hradkárov pozýva občanov 
na výstavu ovocia a zeleni-
ny spojenú s poradenskou 
službou, ktorá sa uskutoční 
7. - 8. 9. 2024 s nasledovným 
programom:

Sobota 7. 9. 2024:

10.00 hod.
• otvorenie výstavy

/vstupná hala INOVATECHU/
• možnosť objednania 

       ovocných stromčekov na    
       jesennú výsadbu 

14.00 hod.
• Vyhodnotenie výtvarnej sú-

ťaže - odovzdávanie cien
20.00 hod.
• ukončenie prvého dňa 
    výstavy

Nedeľa 8. 9. 2024:

10.00 hod.
• otvorenie druhého dňa 
    výstavy
• možnosť objednania  
    ovocných stromčekov 
    na jesennú výsadbu 
18.00 hod.
• ukončenie výstavy

Pondelok 9. 9. 2024:
8.30 hod. - 13.00 hod.
• výstava otvorená pre 

       základné a materské školy

Na výstave môžu výsledky 
svojej pestovateľskej práce 
prezentovať všetci občania 
Sládkovičova, Malej Mače 
a Nového Dvora. Exponáty 
na výstavu môžete odovzdať 
v piatok 6. 9. 2024 od 13.00 
hod. do 19.00 hod. 
Bližšie informácie vám podá 
predseda MO SZZ Ján Né-
meth na tel. č. 0904 328 111.

Tri najkrajšie exponáty 
z každej kategórie  /ovocie 
- zelenina, dekorácia/ budú 

ocenené!      
Prvý návštevník výstavy 

bude odmenený malým dar-
čekom!

TEŠÍME SA NA VAŠU 
ÚČASŤ.

Folklórny krúžok bilancuje

Vystúpeniami v posled-
nom májovom týždni oficiál-
ne ukončil svoju činnosť fol-
klórny krúžok pri ZŠ s MŠ K. 
Kuffnera na tento školský rok. 
Na záver každej dekády je zvy-
kom bilancovať, a teda konšta-
tujeme, že:
• prihlásených detí – 34 (1.-6. 

ročník),
• nacvičených pásiem-6 (Je-

seň, Vianoce, Fašiangy, Lip-
ka, Škola, Máj),

• absolvovaných vystúpení - 
16 (14.10. Slávnosť tekvíc, 
21.10. Úcta k starším – 
mesto Sládkovičovo, 27.10. 
Úcta k starším – Antonius 
s.c., 12.12. Školský vianoč-
ný koncert, 15.12. Vianoce 
v Antonius s.c., 23.2. Fa-
šiangy v senior centre Pusté 
Úľany, 2.3. Fašiangy na me-
dzinárodnom klobásovom 
festivale, 21.3. Vynášanie 
Moreny, 12.4. Oslava vý-
ročia založenia školy, 30.4. 
Stavanie mája, 13.5. senior 
centrum Pusté Úľany, 16.5. 
Deň matiek, 17.5. Deň ma-
tiek, 24.5. Otvorenie mest-
ského parku, 28.5. workshop 

v MŠ Veľké Úľany, 30.5. 
Deň matiek v Antonius s.c.),

• počet tréningov- 31,
• ušitých súčastí kroja - 8 zá-

ster, 2 šaty pre anjelov, 8 bie-
lych sukní,

• použité rekvizity-lipové ha-
luze, májka, farebné stuž-
ky, Morena, ozembuchy, 
rytmické nástroje, plachty, 
kožúšky, vlniaky, textilné 
vreckovky, farebné šatky, 
lampáše, staré šlabikáre, 
zvonček, jabĺčka, oriešky, 
medovníček, plastové svieč-
ky, polystyrénová basa, fú-
rik, klobúky,

• nespočetné množstvo smie-
chu, radosti, tvrdej práce, 
nácviku a prijatého potlesku.

Obrovským obohatením 
našich vystúpení bol hudobný 
doprovod akordeónom v po-
daní pani učiteľky Andrey 
Takácsovej, a vystúpenie man-
želov Hrdlicových, za čo im 
srdečne ďakujeme.

Týmto udeľujeme všetkým 
členom krúžku veľkú pochva-
lu, ďakujeme organizáciám za 
pozvania a sladkú odmenu a 
rodičom a ostatným zaintere-
sovaným vyjadrujeme vďač-
nosť za úžasnú spoluprácu a 
podporu. 

ĎAKUJEME!

M. Večerková a V. Maceková, 
vedúce krúžku

Detské preteky 2024 – štrkovisko Vincov les

Dňa 29. júna 2024 zorganizovala Miestna or-
ganizácia Slovenského rybárskeho zväzu v Slád-
kovičove tradičné detské rybárske preteky na štr-
kovisku Vincov les. 

Celkovo sa prezentovalo 29 detí vo veku od 
3 do 15 rokov, ktoré čakali trojhodinové rybárske 
preteky. Súťažiace deti boli rozdelené do troch 
vekových kategórii (6, 10, 15 rokov). Každé jed-
no dieťa dostalo pri prezentácii nejaký menší ry-
bársky darček, krmivo a živú nástrahu na preteky. 
Spôsob lovu bol určený na lov na plávanú – bič do 
dĺžky 6 metrov. Bodovanie bolo 1 cm dĺžky ryby 
= 1 bod. Pre deti ako aj pre rodičov zabezpečil vý-
bor Miestnej organizácie Slovenského rybárskeho 
zväzu v Sládkovičove občerstvenie v podobe va-
rených klobás, párkov a malinovky.

V čase o 11.00 hod. boli preteky ukončené. Po 
zrátaní bodov boli vyhlásení víťazi, pričom každé 
jedno dieťa získalo nejakú cenu. 

Deti do 6 rokov: 
1. miesto Andrej Lištiak 263 bodov;
2. miesto Matej Patzelt 179 bodov;
3. miesto Samuel Kráľovič 131 bodov.
Deti do 10 rokov:
1. miesto Nina Laššú 675 bodov - zároveň aj ab-
solútny víťaz;
2. miesto Peter Csandal 253,5 bodu;
3. miesto Peter Fulko 146 bodov.
Deti do 14 rokov
1. miesto Lea Šulecová 361bodov;
2. miesto Tomáš Bilicky 200 bodov;
3. miesto Aáron Gyerák 88 bodov.

Celkovo sa na rybárskych pretekoch zúčast-
nilo 29 detí. Gratulujeme víťazom a ďakujeme 
sponzorom, spolupracovníkom a rodičom.

Všetky informácie, aktuality, ako aj výsled-
ky si môžu záujemcovia  pozrieť na internetovej 
stránke www.srzsladkovicovo.sk

Na záver sa patrí zaželať PETROV Zdar  
a o rok dovidenia...

Za výbor MO SRZ Sládkovičovo 
 Peter Chrenko – tajomník.
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Spoločenská kronika k 6. 8. 2024

Navždy nás opustili:

Helena Šuľanová /80/ - 
5.6.2024, 
Štefan Hollósy /90/ - 
6.6.2024, 
Viliam Rigó /58/ - 
10.6.2024, 
Rudolf Botló /70/ - 
13.6.2024, 
Alžbeta Nagyová /74/ - 
14.6.2024,  
Anna Kontrová /78/ - 
20.6.2024, 

Helena Lopušná /89/ - 
15.6.2024,
Jozef Márton /75/ - 
17.6.2024, 
Monika Líšková /33/ - 
18.6.2024, 
Monika Nagyová /49/ - 
26.6.2024, 
Ľudovít Kuki /68/ - 
1.7.2024, 
Milan Bedecs /56/ - 
2.7.2024, 
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Ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom a 
známym, ktorí dňa 24.júla 2024 odprevadili na 
poslednej ceste manžela, otca a dedka 

             Františka Lenarta.

manželka, dcéra a syn s rodinami

Odišiel si cestou, kam musí isť každý sám, 
len dvere spomienok nechal si dokorán.

Dňa 24. júna 2024 uplynulo 20 rokov, čo nás 
navždy opustil náš milovaný brat 

             Michal Lošonský.

S láskou spomínajú brat Karol a sestra Rozália 
s rodinami.

Dni  utekajú, roky pribúdajú, no spomienky 
na teba v našich srdciach stále zostávajú.

Dňa 22. augusta 2024 uplynie 9 rokov, čo nás 
navždy opustil náš milovaný manžel, otec a brat   

             Róbert Botló.

S láskou spomína rodina.

Tichou spomienkou ku hrobu chodíme,
pri plameni sviečok na teba myslíme.
Osud ti nedoprial  nami dlhšie byť,
no v našich srdciach budeš navždy žiť.

Dňa 21. augusta 2024 uplynul rok, čo nás 
navždy opustila naša dcéra, sestra, teta 

              Tímea Csadiová.

S láskou v srdci spomínajú otec Ladislav, 
mama Edita, sestra Kristína, synovec Lacko.

ADOS Advena: Agentúra domácej ošetrovateľskej starostlivosti

,,Nemusíme robiť veľké veci.
Stačí drobné veci naplnené láskou“                              

ADOS Advena: Agentúra domácej ošetrovateľskej starostlivosti

Ponúkame služby sestier špecialistiek s odborným vzdelaním a dlhoročnou praxou. Chceli by sme priniesť odbornú 
zdravotnú pomoc priamo do domácnosti. Obyvatelia mesta Sládkovičovo a okolia budú môcť využiť naše služby 

/ošetrenie rán, preväzy po operácii, larvoterapia a iné odborné výkony/. 
Nájdete nás spolu s občianskym združením U nás , na prízemí v budove mestskej polikliniky na sídl. J .Dalloša, pavilón C.

Tel. kontakt: 0908 142 990 , www.adosadvena.sk, instag: adosadvena

Ľudovít Gál /75/ - 
6.7.2024, 
Štefan Horváth /73/ - 
7.7.2024, 
Darina Frantová /60/ - 
10.7.2024, 
Alžbeta Magyaricsová /86/ - 
13.7.2024, 
František Lenart /63/ - 
22.7.2024, 
Ildiko Szelepcsenyiová /48/ - 
27.7.2024, 

Jiřina Petrovičová /65/ - 
1.8.2024,  
Hermína Nagyová /93/ - 
5.8.2024

Bývalí občania:

JUDr. Ladislav Kováč /74/ - 
7.6.2024
Alžbeta Víghová rod. Újová 
/73/ – 20.6.2024
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Megemlékezések

Közösségi krónika 2024.8.6-ig

Örökre eltávoztak közülünk:

Šuľan Helena /80/ - 
2024.6.5, 
Hollósy István /90/ - 
2024.6.6, 
Rigó Vilmos /58/ - 
2024.6.10, 
Botló Rudolf /70/ - 
2024.6.13, 
Nagy Erzsébet /74/ - 
2024.6.14,  
Anna Kontrová /78/ - 
2024.6.20, 

Helena Lopušná /89/ - 
2024.6.15,
Márton József /75/ - 
2024.6.17, 
Monika Líšková /33/ - 
2024.6.18, 
Nagy Mónika /49/ - 
2024.6.26, 
Kuki Lajos /68/ - 
2024.7.1, 
Bedecs Milán /56/ - 
2024.7.2, 

Köszönjük minden rokonunknak, 
barátunknak és ismerősünknek, akik 2024. július 
24-én elkísérték utolsó útjára férjet, édesapát és 
nagyapát, 

              František Lenartot.

Felesége, lánya és fia családjaikkal együtt.

Aludd örök álmod nyugodtan, csendben, hiszem 
azt, hogy mi még találkozunk a mennyben. 

Amíg éltél szerettünk, amíg élünk nem 
felejtünk.2024. június 24-én lesz 20 éve, hogy 
örökre itt hagyott bennünket a szerető testvér 

                 Losonszky Mihály.
Szeretettel emlékeznek testvérei Karcsi és 

Rózsi családjukkal.
Akiket szeretünk, s már a sírban nyugszanak,
igazi nyughelyük a szívünkben marad,
bárhogy múlnak évek, a lélek nem feled,
mert összeköt minket az örök szeretet!

2024. augusztus 22-én lesz 9 éve, hogy örökre 
itt hagyott bennünket a szeretett férj, édesapa és 
testvér 

                 Botló Róbert.
Szeretettel emlékezik családja.

Ott pihensz, ahol már nem fáj semmi,
S nyugalmadat nem zavarja senki. 
Életed elszállt, mint a virágillat,
De emléked ragyog, mint a fényes csillag.

2024. augusztus 21-én volt egy éve, hogy 
örökre itt hagyott bennünket lányunk, testvérünk, 
nagynénink, 

              Tímea Csadiová.
Szeretettel emlékeznek rá apa Ladislav, anya 

Edita, testvére Kristína és unokaöccse Lacko.

ADOS Advena: Háziápolási Szolgálat

„Nagy dolgokat tenni nem tudunk,
Csak kicsiket nagy szeretettel”

ADOS Advena: Háziápolási Szolgálat

Szolgáltatásaink keretében szakképzett és többéves tapasztalattal rendelkező nővérek nyújtanak szakellátást. Célunk, hogy 
szakszerű egészségügyi segítséget vigyünk közvetlenül az otthonokba. Diószeg város és környékének lakosai igénybe vehetik 

szolgáltatásainkat, /sebek kezelése, műtét utáni kötözés, lárvaterápia és egyéb szakszerű ellátások terén/.
Megtalálnak minket az U nás polgári társulással együtt, a városi Poliklinika épületének földszintjén, a J. Dalloša lakótelepen, 

a C pavilonban.
Tel. elérhetőség: 0908 142 990, www.adosadvena.sk, instag: adosadvena

Gál Lajos /75/ - 
2024.7.6, 
Štefan Horváth /73/ - 
2024.7.7, 
Darina Frantová /60/ - 
2024.7.10, 
Magyarics Erzsébet /86/ - 
2024.7.13, 
František Lenart /63/ - 
2024.7.22, 
Szelepcsenyi Ildikó /48/ - 
2024.7.27, 

Jiřina Petrovičová /65/ 
-2024.8.1,  
Nagy Hermína /93/ - 
2024.8.5

Egykori lakosaink:

JUDr. Kováč László /74/ - 
2024.6.7
Alžbeta Víghová rod. Újová 
/73/ – 2024.6.20
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Gyümölcs- 
és zöldségkiállítás

A folklórkör számvetése
A Kuffner K. Alapiskola 

és Óvoda mellett működő 
folklórkör az utolsó májusi héten 
tartott fellépéseivel hivatalosan 
is befejezte tevékenységét erre a 
tanévre. Minden évtized végén 
szokás számvetést készíteni, így 
megállapíthatjuk, hogy:
• beiratkozott gyerekek száma: 

34 (1-6. évfolyam)
• betanult műsorok-6 (Ősz, 

Karácsony, Farsang, 
Hársfácska, Iskola, Május)

• fellépések száma-16 (10.14. 
Tökfesztivál, 10.21. Idősek 
iránti tisztelet - Diószeg 
városa, 10.27. Idősek iránti 
tisztelet - Antonius s.c., 
12.12. Iskolai karácsonyi 
koncert, 12.15. karácsony 
az Antonius s.c-ben, 2.23. 
Farsang a Pusztafödémesi 
idősek otthonában, 3.2. 
Farsang a nemzetközi 
kolbászfesztiválon, 3.21. 
Morena kikergetése, 4.12. 
Az iskola alapításának 
évfordulója, 4.30. 
Májusfaállítás, 5.13. a 
pusztafödémesi idősek 
otthonában, 5.16. Anyák 
napja, 5.17. Anyák 

napja, 5.24. Városi park 
megnyitása, 5.28. Workshop 
a nagyfödémesi óvodában, 
5.30. Anyák napja az 
Antonius s.c.-ben)

• képzések száma-31
• megvarrott népviseleti 

ruhák részei: 8 kötény, 2 
angyalruha, 8 fehér szoknya

• használt kellékek: hársfa ágak, 
májusfa, színes szalagok, 
Morena, ozembuchok, 
r i t m u s h a n g s z e r e k , 
lepedők, szőrmebundák, 
gyapjúkendők, textil 
zsebkendők, színes 
sálak, lámpások, régi 
ábécéskönyvek, csengő, 
almák, diók, mézeskalács, 
műanyag gyertyák, polisztirol 
bőgő, talicska, kalapok

• megszámlálhatatlan nevetés, 
öröm, kemény munka, próba 
és kapott elismerés.

Hatalmas üdeszínfoltja volt 
előadásainknak Takács Andrea 
tanárnő harmonikakísérete és a 
Hrdlic házaspár fellépése, amit 
ezúton is szívből köszönünk.

Emelett nagy dícséret illeti 
a kör minden tagját, köszönjük 
a szervezeteknek a meghívást 
és az édes jutalmat, valamint 
hálánkat fejezzük ki a szülőknek 
és minden érintettnek a 
csodálatos együttműködésért 
és támogatásért.

KÖSZÖNJÜK!

M. Večerková 
és V. Maceková, 

a szakkör vezetői

Gyermek horgászverseny 2024 – 
Vince-Erdei kavicsbánya-tó

A Szlovákiai Horgászegyesület Diószegi 
Helyi Szervezete 2024 június 29-én hagyományos 
gyermek horgászversenyt szervezett a Vince-
erdei kavicsbánya-tónál.

Összesen 29 gyermek jelentkezett 3 és 15 éves 
kor között, akikre egy háromórás horgászverseny 
várt. A versenyző gyerekek három korcsoportba 
voltak osztva (6, 10, 15 év).

Minden gyerek a jelentkezéskor kapott egy 
kisebb horgász ajándékot, takarmányt és élő csalit 
a versenyre. A horgászat módja úszós horgászat 
volt, legfeljebb 6 méteres bottal.

A pontozás rendszere: 1 cm halhossz = 1 pont. 
A Szlovák Horgászszövetség Diószegi Helyi 
Szervezetének bizottsága frissítőket biztosított 
a gyerekeknek és a szülőknek, mint például főtt 
kolbász, virsli és üdítőitalok.

A verseny 11 órakor ért véget. A pontok 
összeszámolása után kihirdették a győzteseket, és 
minden gyerek díjat kapott.
Gyermekek 6 éves korig: 
1. hely Andrej Lištiak 263 pont,
2. hely Matej Patzelt 179 pont,
3. hely Samuel Kráľovič 131 pont.
Gyermekek 10 éves korig:
1. hely Nina Laššú 675 pont - egyben az abszolút 
győztes,
2. hely Peter Csandal 253,5 pont,
3. hely Peter Fulko 146 pont.
Gyermekek 14 éves korig:
1. hely Lea Šulecová 361 pont,
2. hely Tomáš Bilicky 200 pont,
3. hely Aáron Gyerák 88 pont.

Összesen 29 gyerek vett részt 
a horgászversenyen. 

Gratulálunk a győzteseknek, és köszönjük a 
szponzoroknak, a munkatársaknak és a szülőknek. 

Minden információt, friss híreket és eredmé-
nyeket megtekinthetnek az érdeklődők a www.
srzsladkovicovo.sk internetes oldalon. 

Végezetül minden horgásznak PÉTER 
Üdvözletet kívánunk és jövőre találkozunk....

A Szlovák Horgászszövetség Diószegi Szerveze-
tének nevében Peter Chrenko – titkár.

A Szlovákiai Kiskertészek 
Szövetségének Diószegi 
Helyi Szervezete (SzKKSz) 
tanácsadó szolgáltatásokkal 
egybekötött gyümölcs- és 
zöldség- kiállításra hívja 
a lakosságot, amelyre 2024. 
szeptember 7-8-án kerül sor 
a következő programmal:

Szombat, 2024. 09. 07.

10.00 

• a kiállítás megnyitója 
(Inovatech előcsarnoka)

•  őszi kiültetésre szánt 
 gyümölcsfák megrendelése

14.00
• a képzőművészeti verseny 

       kiértékelése – díjátadás 
20.00 
• az első nap befejezése.

Vasárnap, 2024. 09. 08.

10.00 
• a második nap megnyitója,
• őszi kiültetésre szánt 

       gyümölcsfák megrendelése
18.00 
• a kiállítás befejezése.

Hétfő, 2024. 09. 09.

8.30 – 13.00 
• a kiállítás az óvodák és isko-

lák számára lesz látogatható

A kiállításon termelői 
munkájuk eredményeivel 
mutatkozhatnak be 
a diószegi, kismácsédi és 
újhelyi lakosok. 

A bemutatásra szánt 
minták szeptember 6-án, 
pénteken 13.00 óra és 19.00 
óra közt adhatók le. 

Bővebb információkat 
Ján Némethtől, az SzKKSz 
elnökétől, a 0904 328 111-es 
telefonszámon kaphatnak az 
érdeklődők. 

A három legszebb min-
ta minden kategóriából 

(gyümölcs, zöldség, dekorá-
ció) elismerésben részesül! 
A kiállítás első látogatója 

apró ajándékot kap!

Örömmel várjuk részvéte-
lüket!
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Az FK Slavoj Diószeg csapatának 110 éves évfordulója

Véget ért a tűzoltóverseny 
25. évfolyama

Az FK Slavoj Diószeg, Diószeg 
városával együttműködve és 
a Nagyszombat Megyei 
Önkormányzat pénzügyi 
támogatásával, egy Józsa László 
emléktornával összekötött 
futballrendezvényt szervezett 
az FK Slavoj Diószeg 110. 
évfordulója alkalmából. 2024. 
június 22-én a focirajongók 
összegyűltek a futballpályán, 
hogy támogassák a kezdő fiatal 
játékosokat, megnézzék az 1976-
os belgrádi Európa-bajnokság 
büntetőpárbajának bemutatását, 
amely Csehszlovákia győzelméről 
döntött, és szurkoljanak a 
nagyszombati veteránok és az 
FK Slavoj Diószeg csapatának 
barátságos mérkőzésükön. 

A futballrendezvény 
Józsa László emléktornájával 
kezdődött - az FK Slavoj 

Diószeg, a TJ Nyék, az ŠK 
Sopornya és a FO Tósnyárasd 
futballklubok U11-es tornájával, 
amelyet az FK Slavoj Diószeg 
nyert meg, második helyen a FO 
Tósnyárasd, harmadik helyen 
az ŠK Sopornya, negyedik 
helyen pedig a TJ Nyék végzett. 
Elismerésben részesült a legjobb 
góllövő - Tobias Gelnický, 
a legjobb kapus - Ferko Slíž és 
a legjobb fiatal tehetség Paťko 
Szalaj. A csapatok a tornáról 
pólókat, labdákat és kupákat 
vihettek haza.

Józsa László emlékére 
családtagjai, egykori csapattársai 
és a város polgármestere 
koszorút helyeztek el a Józsa 
László emléktáblánál. 

Délután megemlékeztünk 
Csehszlovákia 1976-os 
Európa-bajnoki győzelméről 

2024 június 22-én került 
megrendezésre Diószegen 
a Nyugat-szlovákiai Tűzoltó 
Liga (NySzTL) második 
fordulója, valamint a diószegi 
polgármester kupájáért folyó 
25. verseny, ahol női csapatunk, 
a Jamaikai Békák, a 4. helyen 
végeztek. A hazai versenyen 
25 férfi és női csapat vett részt 
a tűzoltóversenyben. Az idei 

NySzTL liga tíz fordulóból 
áll. A Jamaikai Békák már hat 
ligafordulót teljesítettek, még 
négy ligaforduló van hátra 
számukra a NySzTL-ben. Ezúton 
szeretném megköszönni nekik 
Diószeg városának képviseletét, 
és sok sikert, valamint további 
sporteredményeket kívánok 
nekik.

Glavanicsová Melinda

Köszönet az önkéntes tűzoltóknak

A forró nyári napokat 
időnként szélviharokkal kísért 
zivatarok váltják fel. Egy forró 
júliusi napon Diószeget sem 
kímélte az erős szélvihar. Az 
ablakból figyeljük, a föld felé 
hajlongó fákat. Reménykedünk, 
hogy a vihar gyorsan elvonul, 
és nem történik semmi 
komolyabb baj. Ez azonban 
sajnos nem mindig van így. 
Történhetnek ugyanis váratlan 
események, ez a hír pedig 
minket is váratlanul ért. „Egy 
fa a kertből a szomszéd házának 
tetejére dőlt” Az első kérdés, 
hogy nem sérült-e meg senki. 
Szerencsénkre, ebben az esetben 
csak anyagi károk keletkeztek. 
A vészhelyzet elhárításában az 
önkéntes tűzoltók segítettek. 
Ezért nagy köszönet illeti 
a Diószegi Önkéntes Tűzoltó 
Egyesületet, különösen Roman 

Sabler parancsnokot, valamint 
a fiatal tűzoltókat, Samuel 
Sablert és Vadkerti Zoltánt, akik 
az esti órákban, ebben a zord 
időben is, azonnali segítséget 
nyújtottak. A diószegi tűzoltók 
nemcsak a versenyeken érnek 
el kiváló eredményeket, hanem 
a mentési munkálatokban 
is, legyen az tűz, víz, vihar, 
közlekedési balesetek vagy 
más vészhelyzetek. Sikeresen 
képviselik városunkat itthon és 
külföldön egyaránt. Önzetlenül 
segítenek, ahol csak szükség 
van rá. Dicséretes, hogy sokéves 
hagyományokat folytatnak és 
több generáció nyomdokain 
haladnak. Találhatunk közöttük 
kisgyermekeket, fiatalokat, 
de időseket is. Megérdemlik 
a figyelmet és a megbecsülést. 
Köszönjük!
 Terézia Pethőová

a csehszlovák és a német 
játékosok büntetőrúgásainak 
bemutatásával, amelyek 
a győzelmet hozták. Az U11 
csapat tagjai kitűnően teljesítették 
ezt a feladatot, és bemutatták a 
büntetőrúgásokat csehszlovák 
játékosok - Jurkemik, Masný, 
Nehoda, Ondruš, Panenka, 
Viktor - és német játékosok - 
Hoennes, Bongartz, Bonhof, 
Flohe, Müller, Maier - mezében. 
A fiatal játékosokhoz szólt 
és bátorította őket Ladislav 
Molnár 25-szörös válogatott, 
Csehszlovákia és Szlovákia 
színeiben, aki válogatott 
labdarúgók által aláírt futball-
labdát ajándékozott nekik.

Ezután Krommer Gábor, 
a város polgármestere köszöntötte 
az egykori első osztályú 
játékosokat és a vendégeket, akik 

között ott voltak ifjabb Dušan 
Keketi sport- és idegenforgalmi 
miniszter, Alexander Nakič, 
Szerbia szlovákiai nagykövete 
az FK Maglič futballveteránjai, 
Štefan Kysela, Radovan Piši, 
Juraj Madro, Boris Ondrejkovič, 
Ladislav Molnár, Michal Benko 
és ifj. Roman Sabler. 

Az FK Slavoj Diószeg 
ebben a szezonban megszerezte 
a Galántai járás bajnoki címét, és 
ennek alkalmából a futballklub 
tagjai emlékérmeket kaptak 
a város polgármesterétől.

A rendezvény csúcspontja a 
nagyszombati Spartak és az FK 
Slavoj Diószeg öregfiúk csapatai 
közötti barátságos mérkőzés 
volt, amely 3:3-as döntetlennel 
zárult.

Zuzana Červenková
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72 órás horgászverseny Curp Cup Vince-erdő 2024

A Szlovák 
Horgászszövetség Diószegi 
Helyi Szervezetének 
vezetősége együttműködve fő 
partnerével Diószeg városával, 
valamint a főszponzorral 
a Pierre Baguette vállalattal 
2024.   május 3. és 6. között 
megrendezte a 72 órás 
horgászverseny második 
évadját a Vince-erdei 
kavicsbánya-tavon.

A verseny kétfős 
horgászcsapatok számára 
volt meghirdetve, összesen 
14 csapat jelentkezett 
a megmérettetésre.

A pontozott halak közé a tavi 
ponty és a fehér amur tartozott, 
az öt legnehezebb pontozott 
hal összsúlyát értékelték. 
A pontozott fogások közé a 8 
kg feletti halak számítottak, és 
a horgászverseny „Fogd meg 
és engedd el“ elv alapján 
zajlott, ami azt jelentette, hogy 
a fogott halakat a mérlegelés 
és dokumentálás után azonnal 
visszaengedték a tóba.

A versenyző csapatokat 
négy szektorra (A, B, C, 
D) osztották, így a dobogós 
helyezettek mellett a szektorok 
győzteseit is kihirdették.

2024. május 3-án Diószeg 
polgármestere, Ing. Krommer 
Gábor üdvözölte a versenyző 
csapatokat, majd a horgászati 
helyszínek bemutatása és 
sorsolása következett. 

Ezt követően 
a versenycsapatok a kisorsolt 
helyekre vonultak, majd 9.00 
órakor a hangjelzés után 
megkezdődött a verseny. 
A kezdés után szinte azonnal 
szép nagy kapások voltak, így 
a bírók sem unatkoztak.  

A verseny alatt a csapatok 
sorrendje az első három helyen 
drámaian változott, minimális 
különbségekkel, amit az is 
bizonyít, hogy a győztes csapat 
körülbelül 20 perccel a verseny 
vége előtt egy 14,90 kg-os tavi 
ponty kapással lépett az első 
helyre a negyedikről.

2024. május 6-án 
9:00 órakor hangjelzéssel 
zárták a versenyt. Az első 
három helyezett csapat 
pénzjutalomban részesült: 
1000, 800 és 600 euró, 
valamint serlegeket, 

ajándékokat és okleveleket 
kaptak. A szektorok győztesei 
tárgyjutalomban részesültek. 

Az első pontszerző 
halat kifogó horgász és 
a legnehezebb pontszerző halat 
kifogó horgász is díjazásban 
részesült. 

A díjakat Diószeg 
polgármestere, Ing. 
Krommer Gábor és a Szlovák 
Horgászszövetség Diószegi 
Helyi Szervezetének elnöke, 
Bohuš Mackura adták át. 

A verseny ideje alatt 
Szlovák Horgászszövetség 
Diószegi Helyi Szervezetének 
vezetősége sült halat, 
halászlevet, cigánypecsenyét, 
gulyást, frissítőnek pedig sört 
és kofolát árult.

Az szervezők és a bírák 
ellátásáról a Pierre Baguette 
gondoskodott, amely a verseny 
teljes ideje alatt szendvicsekkel 
szolgált.

Eredmények:

Első pontozott kapás - Michal 
HRONEC, kapás - ponty – 
9.47 kg,

Legnehezebb kapás - Viliam 
ŠČINRÁNYI, kapás- kapor – 
15,38 kg

A szektorok győztesei:
• A szektor (Vaďo ) – Líyú 

yóu cí team (Peter Sekera, 
Andrej Karel)

• B szektor – (KZ) Anpa carp 
team (Andor Kádár, Patrik 
Záhonský)

• C szektor – (Nahod) ŠiBa 
carp team (Ivan Šipoš, Jozef 
Banáš)

• D szektor – (Fishmaster) 
Family carp team (Viliam 
Ščibrányi, Jakub Kača)

A csapatok sorrendje az első 
három helyen a következő 
volt:
1. hely – DK carp team (Dušan 
Krajčovič st., Dušan Krajčovič 
ml.), Szárazpatak, pontozott 
kapások összsúlya 64.34 kg.
2. hely – TaS Buček stavcarp 
team (Ivan Zlatohlávek, Tomáš 
Kusý), Kisgeszt, pontozott 
kapások összsúlya  63.64 kg. 
3. hely – BM carp tím ( Michal 
Hronec, Branislav Hronec), 
Nagyfödémes
pontozott kapások összsúlya 
61.33 kg.  

Összesen mintegy 1200 
kg összsúlyú pontozott halat 
fogtak ki. 

Minden információ, hír, 
valamint az eredmények 
megtekinthetők a mo srz 
sládkovicovo oldalon FB 
oldalon. 

Végezetül nagy köszönet 
a szponzoroknak és 
a Szlovák Halászszövetség 
Diószegi Helyi 
Szervezetének támogatóinak 
és munkatársainak, akik 
a következők voltak:

Fő partner – Diószeg városa,
Főszponzor – Pierre Baqutte 
s.r.o Sládkovičovo, Technické 
služby Sládkovičovo – p. 
Viliam BRUNNER ml., p. 
Roman SABLER – DHZ 
Sládkovičovo, p. Alexander 
BENDE, p. Zsolt KATONA 
– KZ rybárske potreby 
Sládkovičovo, rybárske 
potreby NAHOD.sk - Sereď, 
rybárske potreby VAĎO Nové 
Zámky, LN tech -p. Ladislav 
NÉMETH,  RYPOMIX – 
rybárske nástrahy a návnady, 
STAVMAT Trnava – p. 
Andrej KAREL, p. Ivan 
ZLATOHLÁVEK, p. Erik 
GAJARSKÝ, p. Stanislav 
KRÁĽOVIČ, p. Peter 
BEZECNÝ, p. Dušan 
JALEC, p. Viliam RUMAN 
– reštaurácia JAMAJKA, 
p. Patrik ZÁHONSKÝ, 
MOCHOV s.r.o – p. Vincent 
OROS, p. Zoltán FRICSEK, 
HM MOTOSHOP Galanta,  
p. Michal HRONEC, Mgr. 
Peter CHRENKO, Diószegi 
Vadásztársaság.

Köszönet minden 
munkatársnak és barátnak, 
akik hozzájárultak az egyes 
versenyek szervezéséhez 
és zökkenőmentes 
lebonyolításához.

A Szlovák Horgászszövetség 
Diószegi Helyi Szervezetének 

vezetősége nevében: 
Peter Chrenko – titkár
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Diószeg Város képviseletében 
a Dió héj citerazenekar 
mutatkozott be. A kultúrműsort 
követően Mados Attila Ferenc 
polgármester kihirdette, hova 
gurul a dióa2025-ös évben. 
A polgármesterek megegyezése 
szerint a diós-találkozó 
következő színhelye Diósviszlón 
(Magyarország) lesz.  

A kimerítő programot 
követően vasárnap, reggeli után 
elindultunk haza. 

Utunkat abból a pénzből 

térítettük meg, amelyet a város 
az egész évi tevékenységünkre 
hagy jóvá. Ezúton szeretnénk-
megköszönni a képviselőknek, 
a város vezetésének 
és a polgármesternek, hogy 
ily módon is támogatnak 
minket, lehetőséget adva arra, 
hogy a távoli településeken 
megrendezett ilyen jellegű 
rendezvényeken részt vehessünk. 

a Dió héj citerazenekar nevében 
Kováč Marcela, Vígh Sándor
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A Diós-települések XIV. Nemzetközi és XVII. Országos Találkozója

Hungarikum napok – Szeben 2024. július 4 – 7 (Erdély – Románia)

Krommer Gábor, városunk 
polgármesterének felkérésére 
a Dió héj citerazenekar 2024. 
június 21-23-a között a Diós-
települések Nemzetközi 
Találkozóján vett részt 
és képviselte városunkat. 

Az erdélyi Bihardiószegre 
érvénVárdai József és felesége, 
Ilona fogadott minket és szállásolt 
el. Nekik köszönhető a hűtőben 
található sok finomság, ami 
a reggelit volt hivatott biztosítani 
számunkra. Az elszállásolás után 
a közös vacsorára indultunk, 
ahol a más településekről érkező 
fellépőkkel találkoztunk, illetve 
itt találkoztunka rendezvény 
szervezőivel, és Bihardiószeg 
polgármesterével, akik 
ismertették az elkövetkező 
napok programját. 

Másnap délelőtt sorra 
érkeztek a résztvevő települések 
képviselői és fellépői 
a Zichy Kastélykertbe. Erről 

a találkozóról sem hiányozhatott 
a már hagyománnyá vált 
dióból készült sütemények 
és más finomságok versenye. 
A versenyző települések 
szépen kidíszített standokkal 
és finomabbnál-finomabb 
ínyencségekkel várták 
a kóstolókat. 11 órakor 
került sor a rendezvény 
megnyitójára, ahol a vendéglátó 
Bihardiószeg polgármestere 
üdvözölte a résztvevőket 
és mutatta be a települést. 
A bemutatkozásban követte 
őt a további 8 diós-település 
polgármestere, képviselője 
(Gyenesdiás /HU/, Diósviszló 
/HU/, Diósförgepatony /SK/, 
Diósd /HU/, Zentagunaras 
/SRB/, Diósjenő /HU/, Dióskál 
/HU/). Városunkat Vígh 
Sándor, a Dió héj citerazenekar 
vezetője képviselte és mutatta be 
a résztvevőknek. Ezután kezdetét 
vette a sokszínű kultúrműsor. 

Zenekarunk ebben az évben 
egy nem hagyományos népzenei 
fesztiválon vett részt Romániában 
(Erdélyben)– a Hungarikum 
napokon.

Mivel az úticélunk elég 
messzire esett, csütörtökön 
korán reggel indultunk útnak. 
Utunk során, több helyen is 
megálltunk felfrissülni, míg végül 
megérkeztünk a szállásunkra. Ez 
alkalommal a helyi református 
egyházközség biztosította 
a szállásunkat szinte a város 
központjában. Később megtudtuk, 
hogy a városban lépten-nyomon 
templomok találhatóak, ha jól 
emlékszem egészen 38 templom 
található a város egész területén. 
Szállásunk jól felszerelt volt 
minden olyan dologgal, amit 
a további napokban ki tudtunk 

használni a gulyásfőzőverseny 
során is. A fesztivál megnyitójára 
is elmentünk, amelyet este hétkor 
tartottak meg a nagyszebeni 
Belvárosi Szentháromság 
római katolikus templomban. 
A megnyitó után egy kis 
városnézésre és vacsorára 
indultunk, a belváros nagyon 
szépnek bizonyult, és nagyban 
zajlott itt az élet este is.

Másnap délelőtt szintén 
a belvárosba vezetett utunk, 
volt alkalmunk megtekinteni 
a helyi vásárt, és az 
előkészületeket a hétvégén 
zajló kerékpárversenyre. Ebéd 
után már elkezdődött a program 
a Hungarikum napok keretén belül 
is, amelyet már 15. alkalommal 
rendeztek meg a nagyszebeni 
ASTRA Skanzen területén. 

Lehetőségünk nyílt megtekinteni 
a skanzenben található épületeket, 
a vásárt és a kultúrműsort is. Mivel 
másnap a gulyásfőzőverseny 
korán kezdődött, ezért korán 
visszatértünk a szállásunkra, hogy 
kipihenjük magunkat.

Szombaton reggel 
a gulyásfőzőverseny is 
a nagyszebeni ASTRA Skanzen 
területén zajlott. Zenekarunk 
minden tagja aktívan hozzálátott 
a hozzávalók előkészítéséhez, 
aminek egy nagyon ízletes 
babgulyás lett az eredménye. 
A versenyen 28 csapat mérettette 
meg magát az ország különböző 
területeiről. A gulyásfőzőverseny 
után megkezdődött az aznapi 
kultúrműsor, melyen a versenyző 
csapatok művészei mutatták 
meg, hogy nemcsak a főzésben 
remekelnek. Mivel a bográcsunk 
nem üresedett ki teljesen, elvittük 
a szállást biztosító paplakra.
A hosszú nap után fáradtan, de új 
tapasztalatokat szerezve tértünk 
nyugovóra.

Mivel vasárnap délelőtt 
léptünk csak fel, volt időnk 
kipihenni az előző nap 
fáradalmait. A helyszínre érkezve 
felhangoltuk hangszereinket, és 
a helyi citerazenekar után egy órán 

át szórakoztattuk a közönséget 
dalcsokrainkkal. Míg mi 
a színpadon voltunk, 
küldöttségünk másik két tagja az 
otthonról hozott finomságokkal 
kedveskedett a fesztivál 
résztvevőinek, és mondhatom, 
nem csoda, hogy olyan gyorsan 
elkelt minden, ugyanis nagyon 
finom diós és mákos kiflit vittünk 
magunkkal. Este még utoljára 
megtapasztaltuk a belvárosi 
bizsergést, amelyet finom 
vacsorával fejeztünk be.

Hétfőn reggel még a szálláson 
megreggeliztünk és útnak 
indultunk hazafelé. Nagyon jó 
érzéssel töltött el bennünket az 
utazás alatt arra visszagondolni, 
hogy habár már nem is olyan nagy 
mértékben, de azért hallottunk 
még magyar szót Románia – 
(Erdély) ezen területén is.

Dió héj citerazenekar
Blahó Ester
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XXV. Diószegi Kulturális Napok

Az Ökumenikus kórus fellépése Bazinban

A XXV. Diószegi Kulturális Napok a 
Csorvas városával való negyedévszázados 
testvérvárosi együttműködés ünneplésével 
telt, amelynek alapjait a Dió héj 
citeraeggyüttes fektette le. Krommer 
Gábor városunk polgármestere megnyitó 
beszédében köszönetet mondott Vígh 
Sándornak és a citeraegyüttesnek, hogy 
elindították és a mai napig folytatják ezt 
a kulturális cserét Csorvás városával. 
Hasonlóan folytatódik a testvérvárosi 
együttműködés Ivančice városával is, 
amelyet a Slavoj Diószeg asztalitenisz 
szakosztálya indított el 2011-ben. A két 
város képviselői továbbra is látogatják 
egymást és részt vesznek a mindkét 
város által szervezett jelentős közösségi 
eseményeken. A város polgármestere 
beszédében megjegyezte, hogy ezek a 
testvérvárosi kapcsolatok Csorvás és 
Ivančice között jól példázzák, hogy a 
közös érdekek és a barátság közelebb 
hozhatja egymáshoz a különböző 
országokban élő embereket. 

A Csorvással való testvérvárosi 
kapcsolat 25. évfordulója alkalmából 
városunk polgármestere emlékajándékot 
adott át Baráth Lajosnak, Csorvás 
polgármesterének, amely a kölcsönös 
együttműködést és a jó kapcsolatokat 
jelképezi. Csorvás polgármestere 
köszöntötte a jelenlévőket, megköszönte az 
ajándékot és örömét fejezte ki a kölcsönös 
együttműködés és az általános iskolások 
számára szervezett cserediákprogramok 
miatt. A kulturális program első részében 
a diószegi általános iskolák tanulói 

mutatták be a tanáraikkal közösen 
összeállított műsorukat, amit ezúton is 
köszönünk nekik. A Life is perfect csoport 
táncosai hip-hop tánctudásukat mutatták 
be, és kiváló előfutárai voltak a jól ismert, 
már 20 éve működő Old School Brothers 
profi tánccsoportnak, amely 2008-ban a 
Slovakia’s Got Talent győztese lett. Ezt 
követően René Rendyt köszöntöttük a 
Cico Banddel, akik az egész közönséget 
megénekeltették. A pénteki programot 
a Phoenix RT zenekar zárta, amely idén 
a magyarországi DAL 2024 énekverseny 
döntőse volt. A péntek esti programot 
Križan Erika és Csáki Melinda vezette.

A Diószegi Kulturális napok szombati 
napja legkisebb gyermekek, az óvodások 
előadásával kezdődött, amellyel az egész 
közönséget megörvendeztették. Számukra 
készült a Horgonyka Kapitányról 
szóló gyerekelőadás az Agapé színház 
előadásában. Ezt követően a gyerekek 
kihasználhatták a buborékházat és az 
arcfestést, amit a Pierre Baguette cég 
biztosított, valamint az ugrálóvárakat, 
amelyeket a Vincov les termálfürdő 
kölcsönzött nekünk, amiért nagy köszönet 
jár nekik. A kulturális programban ezután 
a Dió héj citeraegyüttest köszöntöttük, 
amely 1975-ben alakult Új Hajtás néven, 
és 1997 óta működik jelenlegi nevén Vígh 
Sándor vezetésével. Az együttes 9 tagot 
számlál, és az elmúlt évben sikeresen 
szerepelt a Vidiečanova Habovka 
felnőtteknek szóló zenei folklór országos 
versenyen, ahol 3. helyezést ért el, 
valamint a miavai prímás Samek Dudík 

díjáért folytatott versenyen a Miavai 
Nemzetközi Folklórfesztiválon gyönyörű 
1. helyezést ért el.

Ezt követően Valaska Ferencet, a 
magyar zenei tévécsatornáról ismert 
énekest fogadtuk a színpadon, aki híres 
magyar dalokat énekelt.

A népzene és a néptánc kedvelői 
értékelték a 20 tagú Lusk folklórcsoport 
előadását Krakoványból, amely a miaviai 
és trencséni régió néptáncait mutatta be a 
Borovienka együttes zenei kíséretében.

A jókedv megmaradásáról a népszerű 
magyar Desperado zenekar tagjai 
gondoskodtak, akik több elismeréssel 
is büszkélkedhetnek - 2004-ben az év 
kedvenc magyarországi zenekara, 2012-
ben és 2013-ban az év legjobb pop-
táncegyüttese címeket nyerték el, amit 
a közönség is hangos tapssal díjazott. 

Az est fénypontja Juraj Bača és 
Dominika Richterová volt a Party Beat 
Banddel, akik ismert szlovák slágerekkel 
táncoltatták és énekeltették meg a 
közönséget.

A vége a DJ Patrik Gemeri által 
rendezett diszkóé volt, amelyet azonban 
egy erős vihar miatt korán be kellett 
fejeznünk.

A szombati programot Csáki Melinda 
és Červenka Ervin vezette.

Reméljük mindenki megtalálta 
a programban azt, ami felkeltette az 
érdeklődését és jól érezte magát a barátai, 
ismerősei társaságában.  

Zuzana Červenková

Városunk Ökumenikus kórusa 
továbbra is aktívan éli életét, különösen 
az éneklés terén. Az ének az, ami 
összeköt bennünket, aminek időt és 
energiát szentelünk. Örömünket leljük 

a zenében, és egy közös mű felépítésében, 
amihez mindenki hozzájárul a saját 
részével. Idén a hagyományos Három 
királyok koncerten az Antonius idősek 
otthonában való fellépés mellett 

részt vettünk a pozsonyi szeniorátus 
kórustalálkozóján. Ez alkalommal hat 
különböző kórus mutatta be repertoárját 
a bazini evangélikus templomban 2024. 
június 9-én. Diószegi énekkarunk erre 
az eseményre három darabbal készült, 
amelyeket Martina Kajanová vezetésével 
és Eliáš Kajan zongorakíséretével, 
illetve szólóéneklésével adtunk elő. 
Lehetőségünk volt meghallgatni 
különböző kórusok változatos műveit, ami 
ösztönzést adott a további munkánkhoz, 
emellett megoszthattuk egymással 
sikereinket és nehézségeinket egyaránt. 
Nagy inspirációt jelentett számunkra 
a prágai kórus is, amelyet városunk 
szülötte, Vladimír Kopáčik vezetett. 
Köszönjük Diószeg városának 
a támogatást, melynek hála ilyen jellegű 
rendezvényeken vehetünk részt.

Martina Kajanová
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Nyugdíjasok a Relaxban

Tiszteletadás a jubilánsoknak

Az egyhetes tartózkodásunk véget ért

A Diószegi Idősek 
Klubjának tevékenységi 
tervében előkelő helyen 
szerepel egy egész napos 
tartózkodás a nyéki Relaxban. 
Idén 2024. június 13-án 10 órára 
tűztük ki az ottani találkozót. 
Az időjárás ugyan nem volt 
a legkedvezőbb, hiszen 
a nap folyamán fokozatosan 
melegedett, de ennek ellenére 
is szép számban gyűltünk 
össze. Gazdasszonyaink, 
szokás szerint, finomságokat, 
csemegéket, süteményeket 
stb. hoztak a közös asztalra. 
Ezen kívül a nap folyamán 
megkóstoltuk a büfé jól 

bevált specialitásait, mint 
a rántott hal, halászlé, kolbász 
és hasonlók. A jó hangulat, 
a cseverészés és a viccelődés 
miatt fel sem tűnt, hogy milyen 
gyorsan eltelt az idő. 16.00 
körül kellemesen kipihenten 
indultunk haza. Köszönöm 
mindenkinek a részvételt, 
a gazdasszonyoknak a feltálalt 
finomságokat, és a nyéki 
Relax központ személyzetének 
a kellemes környezetet, 
a készséges kiszolgálást és 
a széles kínálatú ízletes ételeket. 
Köszönjük!

A Diószegi Idősek 
Klubjának tagjai egy teljes 
hetet töltöttek a Vince-erdei 
nyaralóban 2024.7.8. és 7.12. 
között. A kellemes környezet 
mellett az időjárás is fantasztikus 
volt, ideális a fürdéshez, néha 
talán túlságosan is meleg, de 
megbirkóztunk vele. 2024.7.10-
én, szerdán köszöntöttük kedves 
barátainkat Nagyfödémesről, 
a Zlatý dážď (Aranyeső) 
klubból. Az egész hét során 
a résztvevők maximálisan 
kihasználták a Vince-erdei 
fürdő nyújtotta lehetőségeket. 
Az ebédek elkészítéséről ügyes 
háziasszonyaink és klubtagjaink 
gondoskodtak, valamint értékes 
szponzoraink: Alexander 
Bende, MVDr. Pavol Bartaloš, 
Ing. Štefan Lauko, Ján Pelec 
és lánya, valamint Peter Baláž 
és Ladislav Gášpár, horgászok 
és klubtagok. Az összes tag 
nevében szívből köszönöm 
mindazoknak, akik részt vettek 
az ebédek elkészítésében, 
a felszolgálásban, a 
mosogatásban és a szponzori 
adományokért is hálás 

köszönet. Külön köszönet fő 
szponzorjainknak: Alexander 
Bendének, MVDr. Pavol 
Bartalošnak, Ing. Štefan 
Laukónak, Ján Pelecnek, 
Andrejka Mésárošovának és 
a TS Sládkovičovónak, akiknek 
támogatása és segítőkészsége 
nélkülözhetetlen számunkra. 

Szeretnék köszönetet 
mondani a Szlovák Kiskertészek 
Szövetsége nevében is, hogy 
az elmúlt évekhez hasonlóan 
szombaton hagyományos baráti 
találkozóval zárhattuk a hetet. 
Köszönöm minden résztvevőnek, 
köszönöm a szervezetnek 
nyújtott szponzori, tárgyi és 
pénzügyi hozzájárulásokat, 
köszönöm a bizottság tagjainak 
és mindenkinek, aki segített 
a találkozó megszervezésében. 
Remélem, hogy mindenki 
jól érezte magát, és bízom 
benne, hogy jövőre ismét jó 
egészségben találkozunk. 
Köszönöm!

Ján Németh
A Diószegi Idősek Klubjának 

elnöke
A SzKK DHSz elnöke

2024.07.17-én szerdán 
14.00 órakor szűk körben 
gyűltünk össze a klubban, 
a bizottság tagjai és azok 
a jubiláns tagok, akik ebben 
az évben kerek életjubileumot 
ünnepeltek vagy fognak 
ünnepelni. Saját szervezésben 
ünnepi ebédet készítettünk 
jubilánsainknak. A klub 
elnöke rövid beszéddel és 
gratulációval üdvözölte 
a jubilánsokat az egész klub 
nevében, jó egészséget, 
boldogságot és családi jólétet 
kívánva nekik. A jubilánsok 
nevében a jubiláns, PhDr. 
Pethőová Terézia köszönetet 
mondott mindazoknak, akik 
megszervezték ezt az ünnepi 
délutánt. Még a koccintás 
előtt egy perces néma 
csendet tartottunk Magyarics 

Erzsébet tagunk emlékére, 
aki sajnos 2024.07.13-án 
távozott közülünk. Majd az 
ünnepélyes koccintás után, 
egy baráti beszélgetés mellett, 
belevágtunk az ízletes ebédbe, 
kávézásba, finom desszertek 
elfogyasztásába Farkaš 
Erzsébettől, akinek ezúton is 
nagyon köszönjük, és a hatalmas 
forróságban egy jégkrém is 
nagyon jól esett. Végül minden 
jubiláns egy szál szegfűt 
kapott. Köszönet minden 
jubilánsnak, hogy elfogadta 
a meghívást, köszönöm az egész 
csapatnak, akik előkészítették 
ezt az ünnepi találkozót. Hálás 
köszönet!

Ján Németh
A Diószegi Idősek Klubjának 

elnöke

OZ U nás - idősek nappali ellátását 
biztosító intézmény működésének megkezdése

2022 decemberében, 
mint család megalapítottuk 
az „U nás” Polgári társulást. 
A társulás fő tevékenysége 
az idősek gondozása. 
Szolgáltatásainkat Diószeg 
város és környékének minden 
idős embere igénybe veheti 
majd, akiket szívesen fogadunk 
a városi poliklinika épületében 
a J.Dalloša lakótelepen 
/földszint - C pavilon/. Célunk, 
hogy a nappali tartózkodást 

különböző kulturális, mozgásos 
és társasági tevékenységekkel 
tegyük kellemesebbé. 
A létesítmény gondoskodik 
majd az ügyfelek étkeztetéséről 
is. Várjuk Önöket az U nás 
Polgári társulás idősek nappali 
ellátó központjába.

Tel. elérhetőség: 
PhDr. Holičová Mária 
0908 142 990, 
Rastislav Olgyay 
0903 158 768
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ros, Diószegi Technikai Szol-
gáltatások, Bende Sándor, 
Magyarics Andor, Mrakova 
Melinda, Takács László. Re-
méljük mindenki jól érezte 

magát! Jövőre még színesebb 
programokkal várjuk Önöket!

Michalek Szilvia

6 OLVASÓINK ÍRTÁK

Family day meglepetéssel 

Családi nap

2024. június 8-án 
a Kuffner Károly Alapiskola 
területe gyermekkacajtól 
és örömtől volt hangos. 
A népszerű Családi Nap hetedik 
évada jó hangulatban zajlott, 
és egy nagy meglepetéssel 
zárult. A sok jó embernek 
és az iskola barátainak hála, 
akiknek ezúton is köszönetet 
mondunk, sikerült a különböző 
attrakciók széles kínálatával 
mosolyt csalni nemcsak 
a gyermekek, hanem a felnőttek 
arcára is, különösen abban 
a pillanatban, amikor cukorkák 
hullottak az égből Diószegen. 
Szalay úr repülőgépből 

színes cukorkazáport zúdított 
az iskola udvarára, ami nemcsak 
a gyermekek, hanem a felnőttek 
körében is örömmámort okozott. 
A gyerekek élvezték a sok-sok 
attrakciót és a sátrakat, ahol 

A Petőfi Sándor Alapiskola 
ésÓvoda Diószeg mellett 
működő Szülői Szövetség 
és a Csemadok Diószegi 
Alapszervezete közös 
szervezésében került sor 
június 2-án a III. Családi 
napra az alapiskola udvarán.  
A tavalyi évtől eltérően, az 
idén gyönyörű, napos, meleg 
délutánunk volt. Fa játszópark, 
ugrálóvárak, céltábla, foci, 
kosárlabda, sakk, kézműves 
foglalkozások, arc- és 
hajfestés, Ringató, gazdag 
tombola, lufik, gulyás, hot-
dog, palacsinta, édességek, 
pogácsák, üdítők, stb. várták 
a látogatókat. A Kobold 

zenekar koncertjét nemcsak 
a gyerekek, hanem a szülők és 
nagyszülők is nagy szeretettel 
hallgatták, sőt a zenekarral 
együtt énekelték a jól ismert 
dalokat.  Ezen a napon 
emlékeztünk meg a trianoni 
eseményekről is. Varga Dávid 
tanító bácsi előadása és 
Mészáros Anikó beszéde után 
meggyújtottuk az összetartozás 
szimbolikus tüzét és közös 
énekléssel zártuk a napot. 
Köszönjük mindenkinek, 
aki bármilyen formában 
hozzájárult a családi nap 
létrejöttéhez! Külön köszönet 
t á m o o g a t ó i n k n a k :
FIN.M.O.S.a.s., Diószeg Vá-

A kiállítás csodálatos volt!

Egy kert rózsa nélkül olyan, 
mint az élet szerelem nélkül. 
A virágok királynője a szerelmet, 

a szépséget, az ifjúságot és 
az örömöt szimbolizálja, 
romantikus és szenvedélyes, 

különböző feladatokat végeztek. 
Volt ugrálóvár, nagyszerű 
diszkó, fagylalt, harapnivaló, 
arcfestés és fotófülke, hogy 
a családok szép emlékképeket 
készíthessenek. Mindenki 

megkóstolhatta az anyukáink 
által készített finom és szemet 
gyönyörködtető süteményeket, 
amelyeket önkéntes adománnyal 
lehetett megvásárolni, hogy 
segítsék e kedves rendezvény 
jövő évi kiadásának 
finanszírozását. A kihívásokra 
180 gyermek regisztrált, 
akik teljes ajándékcsomagot 
kaptak. Szeretnénk köszönetet 
mondani minden támogatónak 
és különösen nektek, hogy 
eljöttetek és együtt töltöttetek 
egy felejthetetlen délutánt.

Köszönjük!

Petra Šimková

emellett földöntúli szépséggel bír. 
Ezt mi a Szlovák Kiskertészek 
Diószegi Helyi Szervezetének 
tagjai is megtapasztaltuk 
a 2024.6.9-én Pozsonyivánkán 
és Alsókorompán megrendezett 
Nemzetközi Rózsakiállításon. 
Először a pozsonyivánkai 
kastélyban rendezett kiállítást 
látogattuk meg. Lenyűgözött 
bennünket a sokféle rózsa, 
a kastély és a templom 
helyiségeiben csodálatosan 
elrendezett virágok, valamint 
a kísérő kulturális program. 
A tervek szerint a tárlat 
megtekintése után 
Alsókorompára, az M.H. 
Choteková Rozáriumába 

mentünk, ahol ebédet kaptunk, 
és kellemes meglepetésként ért, 
hogy milyen gyorsan kiszolgáltak 
bennünket. Ezután beléptünk 
a Rozárium területére, ahol számos 
rózsafajtát csodálhattunk meg. 
Nagy előnyt jelentett a gyönyörű 
időjárás, amely végig kísérte 
kirándulásunkat. Köszönöm 
mindenkinek, így a Szlovák 
Kiskertészek Pusztafödémesi 
Alapszervezetének tagjainak is 
a részvételt, és meggyőződésem, 
hogy érdemes volt meglátogatni 
ezeket a kiállításokat.

Ján Németh
a SzKK DHSz elnöke
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Mi történt a Petőfi Sándor Alapiskolában

Tombol a nyár, ez az 
az időszak, amikor az idei 
iskolaévre már senki nem gondol, 
a következő pedig látszólag 
még túl messze van ahhoz, hogy 
foglalkozzunk vele. A tévhitek 
ellenére azonban ilyenkor is 
folyik az élet az iskolában: 
nyári táborok, pályázatok, 
készülődés a szeptemberi 
újrakezdésre. De talán kezdjük 
ott, ahol a legutóbb abbahagytuk. 
Június – a gyerekek kedvenc 
iskolai hónapja. Bár árnyékot 
vetnek rá az évvégi írásbelik, 
az utolsó felelések a jobb jegy 
reményében; de mégiscsak ez az 
a hónap, amikor már lezáródtak 
a versenyekre való felkészülések, 
a legtöbb órán már csak 
ismétlések vannak, sokkal több 

a szabadidő, osztálykirándulások, 
természetiskola... 

Június első napja 
a gyermekeké. Az idén 
gyermeknap alkalmából Győrbe 
kirándultunk. Délelőtt az 
állatkertben voltunk, sétálgattunk 
és sokat játszottunk. Délután 
ugyanezt folytattuk (na meg jókat 
ettünk, és persze vásárolgattunk 
ezt-azt) a Győr Plázában. 
S mivel a szórakozásból sosem 
elég, részt vettünk az iskola 
udvarán a Szülői Szövetség és 
a Csemadok által szervezett 
Családi napon, sokat játszottunk, 
sportoltunk, kézműveskedtünk, 
volt továbbá koncert, tombola 
és egy megemlékezés a Nemzeti 
Összetartozás napja alkalmából. 
Ebből az alkalomból egyébként 
készült egy bemutató videó is 
az iskolánkról, amelyben az 
iskola minden diákja együtt 
énekel, táncol – a videó az iskola 
facebook oldalán tekinthető meg. 

Ahogyan a legújabb diáklapunk 
is, a Kukackodó 8. száma, tele 
az iskolában történtekkel és 
gyermekeink írásaival, rajzaival. 
Júniusban legeredményesebb 
diákjaink átvehették 

a Polgármester-díjat, az idén 
három 7. osztályos tanulóra esett 
a választás: Brodanská Sofia, 
Cződör Viktória és Krommer 
Ádám voltak a kitüntetettek. Az 
év végére maradt még egy iskolai 
verseny, az Englishstar, amelyen 
gyermekeink bemutathatták, hogy 
milyen jól értik/beszélik az angol 
nyelvet. Az idei természetiskola 
helyszíne Búcs volt, ahol az 
alsó tagozatosok 5 felejthetetlen 
napot töltöttek el. Volt sok játék, 
séta, múzeumlátogatás, verseny, 
sütés-főzés, kézműveskedés, 
színházi előadás, szabadulószoba. 
Szinte hihetetlen, hogy ennyi 
minden belefért egy röpke 
hétbe. A gyerekek észre sem 
vették, hogy ez alkalommal 
is „iskolában“ voltak, a sok 
foglalkozás mind-mind sok 
új ismeretet, tapasztalatot 
adott úgy, hogy közben nem 
kellett egy könyvet, füzetet 
sem kinyitniuk. A nagyobbak 

osztálykirándulása Zólyomban 
ésTátralomnicon valósult meg. 
A zólyomi vár sok érdekességet 
tartogatott a gyerekek számára, 
megkoszorúzták a magyar 
irodalom híres szülöttének, 
Balassi Bálintnak a szobrát, és 
a szokásos séta, városnézés, 
pizzázás sem maradhatott el. 
A kilencedikesek négy napot 
töltöttek a Tátrában, a túrák utáni 
kellemes fáradtság nem vette el 
a kedvüket a múzeumlátogatástól, 
az optikai illúziók házától, 
a fürdéstől, a bobozástól és 
a sok-sok beszélgetéstől, 
amely az utolsó alapiskolai 
kirándulás fontos részét képezi. 
A hittanosok egy tanulmányi 
kirándulás keretében ellátogattak 
Bacsfa-Szentantalra, ahol 
megismerhették a búcsújáróhely 
történetét, és sok érdekes 
információt kaptak a templomban 
elhelyezett tárgyakról is. Az idén 
is felléptünk a Városi Kulturális 
Napok keretében, néptáncosaink 
ismét bemutatták legújabb 
műsorukat. Már hagyomány 
iskolánkban, hogy a papírgyűjtés 
legjobbjai az iskolaév végén egy 
gondtalan napot tölthetnek el 
a Vince erdei fürdőben. Egy nyári 

meleg napon nincs is jobb, mint 
élvezni a hűsítő vízcseppeket, 
hancúrozni, úszkálni és felüdülni 
a medencében. És ne feledkezzünk 
el a ballagásról sem, az idén 10 
kilencedikestől búcsúztunk, akik 
szeptembertől már egy másik 
iskolában bizonyítanak... de 
helyükre lép 14 új kis elsős, akik 
a mi iskolánkban kezdik meg azt 
a kilencéves életszakaszt, amely 
egész életükre felejthetetlen 
emlékeket ad majd számukra. 

És elérkeztünk a nyári 
szünidőhöz, amely két tábort 
biztosít a gyermekeink számára. 
Az egyik táborra már csak 
szép emlékként emlékezünk: 
gyermekeink a csorvási 
partnertelepülés meghívására egy 
nemzetközi táborban vehettek 
részt. A program gazdag kínálatot 
nyújtott a gyerekek számára: volt 
kerékpár túra, kertmozi, kézműves 
foglalkozás, strand, látogatás 
a Gyulai várba, városnézés 
Szegeden, számháború, tábortűz, 
és még sok minden más. És 
persze ismerkedés, amely fontos 
része egy tábornak. Mindig jó 
érzés új barátokat találni, akikkel 
talán hosszútávú barátság alakul 
ki a jövőben. A másik tábor még 
várat magára, megpályáztunk 
egy balatoni tábort, amelybe 
a galántai járásból mindössze két 
iskola pályázott sikeresen. A tábor 
Zánkán kerül megrendezésre, 
tíz tanulónk augusztus végén 
indul útnak, hogy a szintén több 
ország gyermekeinek szervezett 
„Erzsébet-táborban“ jól érezze 
magát, és új élményekkel 
gazdagodjon. Hogy ez valóban 
sikerül-e az idén, arról 
a következő alkalommal biztosan 
említést teszünk majd.

Takács Katalin
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A Kuffner Károly Alapiskola életéből

A forró nyár javában tart, 
és a vakáció már a második 
felében jár. Szeretnénk azonban 
visszatekinteni az iskolai év utolsó 
hónapjára, amelyet minden évben 
számos érdekes tevékenység és 
kirándulás tölt meg. 

A Magas-Tátra szívében 
található Tátralomnic az egyik 
legnagyobb tátrai település. 
A Lomnici-csúcs alatti környezet 
vonzotta a nyolcadikos és 
kilencedikes tanulóinkat is, 
akik egy osztálykiránduláson 
vettek részt ezen a helyen. 
A séta a Csorba-tó körül, 
felvonózás a Kő-pataki tóhoz, 
a gyönyörű panoráma, 
a magasba nyúló csúcsok, 
a csörgedező patakok, a hegyi 
kunyhók és a meseszép zöldellő 
táj, valamint a szórakozás 
a Relax Park Jazierkoban 
alázattal és a természet 
mérhetetlen szépsége iránti 
csodálattal töltött el bennünket. 
Mindenki számára kellemes 
pillanatok voltak ezek barátaik 
és tanáraik körében.

Hetedikes diákjaink részt 
vettek a „Tanulj közlekedést” 
rendezvényen, amelyet a Szlovák 
Közlekedési Minisztérium 
és a Pozsonyi Közlekedési 
Múzeum szervezett. 
A rendezvény célja az volt, 
hogy bemutassa a középiskolai 
és esetleg főiskolai közlekedési 
tanulmányok lehetőségeit, 
és megismertesse a diákokat 
a közlekedési szakmákkal. 
A kísérőprogram keretében 
a diákok kipróbálhatták 
például a vonatszimulátort, 
a járműborulás- és 
balesetszimulátort, közlekedési 
kvízeket és versenyeket, 
valamint számos más érdekes 
tevékenységet is. Karrier-
tanácsadásban is részesültek, 
amely segített a tanulmányi és 
pályaválasztásban. 

A fiatal riporterek részt 
vettek egy workshopon, 
amelyre a verseny országos 
fordulójának díjazott tanulóit és 
diákjait hívták meg. A workshop 
részeként kiránduláson vettek 
részt a Fehér-Kárpátokban, 
ahol Miroslav Janik tapasztalt 
túrázóval, a Kosenka ČSOP 
vezetőjével a Ščúrnica szabad 
erdőben sétáltak. Meglátogatták 
a megmentett és felújított 

faházat Valašské Kloboukyban, 
valamint a Brumov vár romjait 
is. A workshop során az volt 
a feladatuk, hogy élményeiket és 
új ismereteiket cikk, fotótörténet 
és videó formájában dolgozzák 
fel, aminek köszönhetően 
riportereink ismét értékes 
tapasztalatokkal gazdagodtak.

A tanév vége előtt 
óvodásaink látogattak el 
hozzánk. Az első osztályosok 
tanáraikkal együtt megmutatták 
nekik a tantermeket, könyveket, 
és együtt játszottak szó- és 
matematikai játékokat. Remek 
alkalom volt arra, hogy 
bepillanthassanak az iskola 
világába. Sok sikert kívánunk az 
óvodásoknak az első osztályban, 
és várjuk őket szeptemberben.

Június 16. és 21. között 
a 4.A és 4.B osztály tanulói 
természetiskolán vettek 
részt Fenyőkosztolányban, 
az Aranyosmaróti járásban. 
Ez a hét tele volt játékkal, 
versenyekkel, sporttal és 
kirándulásokkal a természetben. 
Mindenki szép pillanatokat 
töltött együtt osztálytársaival, 
barátaival, és hazaérve nem 
csak szép ajándékokat, hanem 
rengeteg felejthetetlen emléket 
is hoztak magukkal.

Idén ismét kirándulást 
szerveztünk az osztrák 
Familyparkba. A diákok és 
tanárok itt egy napsütéses 
napot töltöttek vidámparkok 
és attrakciók között, közösen 
ebédeltek, és bár fáradtan, de 
elégedetten tértek haza az egész 
napos program után.

Az egyik év végi 
tevékenység a Vince-erdei 
termálfürdő meglátogatása volt. 
A 7. és 8. osztályos diákok vízi 
játékokat játszottak, kipróbálták 
a csúszdákat, és teljes 
mértékben kiélvezték a vizet. 
Köszönjük Diószeg városának 
az együttműködést ezen 
esemény megvalósításában. 

Június 28-án ünnepélyesen 
lezártuk a 2023/2024-es 
tanévet. Két hónapra bezárultak 
az iskola kapui, a diákok és 
tanárok pedig megkezdődhetett 
a jól megérdemelt pihenés. 
Az ünnepi pillanatban beszédet 
mondott az iskola igazgatónője, 
PaedDr. Slávka Kramárová, 
a város polgármestere, Ing. 

Krommer Gábor, valamint 
a Szülői Szövetség elnöke, 
Ing. Petra Bartalošová is, 
aki egyben búcsút vett 
pozíciójától, és megköszönte 
az iskolának és minden szülőnek 
az együttműködést. Ezúton mi 
is szeretnénk megköszön neki 
a kiváló együttműködést, 
a segítő kezet és a készséget, 
amelyet nagyon nagyra 
értékeltünk az általa betöltött 
szerepe során. Ezen a napon 
az iskola épülete előtt díjazták 
a legjobb papírgyűjtőket, 
a legjobb sportolókat és 
kutatókat. Egyúttal elbúcsúztunk 
kilencedikeseinktől, akik 
befejezték az alapfokú 
tanulmányaikat. Mindannyian 
elhagyják az iskolapadokat, és 
mindegyikük saját útját járja 
majd, amelyhez sok szerencsét 
kívánunk. Reméljük, hogy 
az iskolánkban eltöltött évekre 
kellemes emlékekkel gondolnak 
vissza.

Az Iskolaklub nyári 
tevékenységei iskolánk 
szerves részévé váltak. Ebben 
az évben is különböző érdekes 
foglalkozásokkal készültek 
a gyerekek számára. Az első 
napot egy kézműves műhellyel 
kezdték, ahol szorgalmasan 
csiszoltak, fűrészeltek, fúrtak, 
ragasztottak és díszítettek, így 
szép fa toll- vagy ceruzatartók 
készültek. Délután pedig 
arcfestés és hagyományosan 
agyagozás következett.

A nyári tábor részeként 
a Szabadidőközponttal 
együttműködve megrendezésre 
került az Olimpiai Nap 2024. 
Ez egy csodálatos esemény, 
amikor a gyerekek sportolóként 
próbálhatják ki magukat, és 
a fair play szellemében örömmel, 
lelkesedéssel és kitartással 

versenyezhetnek egymással. 
Iskolánk elfogadta a Szlovák 
Olimpiai és Sportbizottság 
kihívását, és csatlakozott ehhez 
a világszintű kampányhoz. 
A cél az volt, hogy támogassuk 
a sporttevékenységek 
fejlődését a gyerekek 
körében, népszerűsítsük 
az olimpizmus három pillérét, 
amelyek a mozgás, az oktatás 
és a felfedezés. A gyerekek 
ünnepélyesen megnyitották 
az olimpiai játékokat, majd 
csapatokban, a «Mozogj, tanulj, 
fedezd fel a világot» jelszó 
szellemében versenyeztek 
különböző sportágakban. 
Mindenki nagyon igyekezett, 
támogatták egymást, jól 
szórakoztak, és végül a rikító 
sárga csapat szerezte meg 
az összesített győzelmet. 
Jutalmaik a kiváló 
teljesítményekért oklevelek, 
csokoládé érmék és gyümölcsök 
voltak. 

A nyári tevékenységek 
zárásaként kirándulást tettünk 
AlsóKorompa városába, pon-
tosabban a Medolandia mé-
hészetbe, ahol új ismereteket 
szereztünk a méhek életéről és 
hasznáról, megkóstoltuk a mé-
zet és más termékeket, külön-
féle mozgásos játékokat játszo-
ttunk, megnéztünk egy videót 
a méhekről, és méhviaszból 
gyertyát készítettünk.

Ezúton szeretnénk 
megköszönni a szülőknek 
az együttműködést és a bizal-
mat, hogy ránk bízták gyerme-
keiket, valamint minden kollé-
gának, pedagógusnak és nem 
pedagógusnak a segítséget ezen 
kellemes és vidám projekt meg-
valósításában.

Az iskola vezetősége
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beszédében megköszönte a 
diákoknak az iskolájuk sikeres 
képviseletét és méltatta kiváló 
eredményeiket, amelyeket 
az iskolában, különböző 
olimpiákon, művészeti 
versenyeken, projektekben 
és kulturális rendezvényeken 
értek el. Hangsúlyozta, hogy 
nagy örömmel tölti el, hogy 
ezek az eredmények nemcsak 
magukat és iskolájukat, hanem 
városunkat is jó színben tüntetik 
fel. Megköszönte az iskolák 
pedagógusainak is önzetlen 
és becsületes munkájukat a 
gyermekekkel. Ezt követően 
átadta nekik a köszönőleveleket, 
könyveket és ajándéktárgyakat, 
amelyek emlékeztetni fogják 
őket erre az eseményre. 

Az Egyesített Iskolából, 
Iskola utca 1087 a következő 
diákokat díjazták: Simona 
Krajčírová, Matúš Kopas, Nina 
Orosová és Nina Šidlíková. Az 
Alapfokú Művészeti Iskolából 
Eliáš Kajan és Benjamín 
Rehák kaptak elismerést. 
A Petőfi Sándor Magyar 
Tanítási Nyelvű Alapiskolából 
a következő diákokat 
díjazták: Krommer Ádám, 
Brodanská Sofia és 
Cződör Elizabeth Viktória. 
Az Egyesített Iskolából (Iskola 
utca 212) Matias Mišík részesült 
elismerésben. 

Gratulálunk az iskolák 
díjazottjainak és további 
sok sikert kívánunk nekik 
az életben. 

Zuzana Červenková

megfigyelőképességüket, és 
közben rengeteget szórakoztak. 
A negyedik napot a környék 
szépségeinek felfedezésének 
és szabadtéri programoknak 
szentelték a vízpart közelében. 
A nap egy túrával kezdődött 
Vezekényből a Tallósi 
vízimalomhoz, majd játékokkal, 
versenyekkel és kreatív 
tevékenységekkel folytatódott. 
Az ötödik napot a gyerekek 
a Vince-erdei termálfürdőben 

töltötték, ahol különböző játékok 
várták őket a medencében. 
A táborban való részvételért 
a gyerekek ajándékokat és 
okleveleket kaptak. Ez egy 
gyönyörű hét volt számukra, tele 
új élményekkel, kalandokkal 
és barátságokkal, amit 
a szülők kedves visszajelzései is 
megerősítettek. Nagy köszönet 
illeti az egész szervező csapatot.

Zuzana Červenková

3ISKOLÁINK

Tájékoztató a Diószegi Városi Képviselő-testület 
2024. 7.10-én megtartott 13. üléséről

Az iskolákat képviselő diákok ünnepélyes fogadása

Új rehabilitációs osztály

A 2023/2024-es tanévben 
iskoláink legsikeresebb 
képviselőinek fogadására 2024. 
június 4-én került sor a Diószegi 
Községi Hivatal Házasságkötő 
termében. Mária Gubíniová, 

a belső igazgatás vezetője 
köszöntötte a jelenlévőket és 
tájékoztatta őket az ünnepi 
rendezvény menetéről. Ezt 
követően átadta a szót Krommer 
Gábor polgármesternek, aki 

2024 őszén megnyitja kapuit az 
új rehabilitációs osztály a diószegi 
egészségügyi központban. Diószeg és 
a környék lakosai számos terápiát vehetnek 
igénybe, mint például csecsemő és gyermek 

A városi tábor ismét sikeres volt 

Idén július elején Diószeg 
városa ismét megszervezte 
a gyerekek számára a városi 
tábort, gazdag programmal. 
Petra Šimková, Lucia 
Vargová, Gabriela Dórová 
és Linda Krivošeková 
tanítónéniknek köszönhetően 
a gyerekek változatos és érdekes 
programban részesültek. 

Az első napon a gyerekek 
Nyitrára látogattak, ahol 
turistavonattal utaztak, 

játszottak a vár alatti parkban, 
és megnéztek egy bábelőadást. 
A második napon az iskola 
udvarán játszottak, ezután 
Pozsonyba utaztak, ahol 
a K2 mászófalnál tették 
próbára erejüket, majd egy 
mesefilmet is megnéztek 
a moziban. A következő napot 
az Adventica szórakoztató 
központban töltötték, ahol 
a gyerekek próbára tették 
fizikai ügyességüket és 

terápia, terhes nők számára kialakított 
gyógytorna, különböző sérülések/sebészeti 
beavatkozás utáni gyógytorna, továbbá 
számos fizikoterápia lesz elérhető, mint 
például lézerterápia, mágnesterápia, 

elektroterápia, kryoterápia, pezsgőfürdő. 
Mindez az „Integrált egészségügyi ellátó 
központ Diószegen” sikeres projektnek 
köszönhető. Szeretettel várunk mindenkit.

A Rehability csapata

és beszámolóját a 2023-as gazdasági 
eredményekről. 

• A város főellenőre által készített, Diószeg 
város adósságállományának 2024.03.31-i 
állapotáról szóló ellenőrzési jelentést.

• Diószeg város főellenőrének 
szakvéleményét a 950 000 EUR összegű 
hitel felvételére vonatkozóan, amely 
a 3243-as helyrajzi szám alatt nyilvántartott 
ingatlanok megvásárlására szolgálna 
a diószegi kataszteri területen.

A városi képviselőtestület nem hagyta jóvá:
• Az 1 500 000 € értékre becsült ingatlanok 

megvásárlását (a kastély területén) a Danu-
bius s.r.o. Főiskolától az előzőleg egyezte-
tett 950 000 € vételáron.

• A 950 000 € összegű beruházási hitel fel-
vételét a város tőkeberuházásaihoz – in-
gatlanvásárlás a helyrajzi szám alapján 
– Diószeg kastélykomplexumának megvá-
sárlása, felújítása és a városi intézmények 
jövőbeni működtetése céljából 

• A „Miestna obslužná komunikácia pre IBV 
Záhradnícka Sládkovičovo“ (helyi jellegű 
közút a Kertész utca épületei előtt) ingye-
nes átruházását a Savingplus s.r.o. cégtől.

• Az SPS Slovak Parcel Service s.r.o. által 
kérvényezett Balíkovo csomagautomaták 
elhelyezését Diószeg városában.

A jegyzőkönyv teljes szövege a www.
sladkovicovo.sk honlapon olvasható.
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Tájékoztató a Diószegi Városi Képviselő-testület 
2024. 7.10-én megtartott 13. üléséről

Hosszú, forró nyár

A városi képviselő-testület jóváhagyta:
• Az ülés programját.
• Diószeg város 2023. évi zárszámadását 

(pénzügyi összesítő)
• Nem lakáscélú helyiségek bérbeadását 

a Diószegi Poliklinika épületében az „OZ 
U nás” kérelmező számára idősek nappali 
ellátójának üzemeltetése és szociális, 
valamint egészségügyi szolgáltatások 
biztosítása céljából.

• Nem lakáscélú helyiségek bérbeadását 
a Diószegi Poliklinika épületében 
a Rehability s. r. o. számára, rehabilitációs- 

    fizioterápiás rendelő működtetése céljából.
• A nem lakáscélú helyiségek bérbeadásáról 

szóló, 2006.03.31-i szerződés 31. sz. 
kiegészítését, amelyben a bérbeadó 
hozzájárulását adja a bérlő Termálne 
kúpalisko Vincov les, s. r. o., Sládkovičovo 
által elvégzendő építkezési munkálatok  
megvalósításához és ezáltal a bérleti 
szerződés tárgyát képező ingatlan értékének 
növeléséhez, valamint  a bérlet tárgyát 
képező ingatlan  értékcsökkenési leírásához 
a következő terjedelemben: új acél ajtók 
és keretek beszerelése a fedett uszoda 

öltözőiben és szociális helyiségeiben 
összesen 4 035,40 € értékben, valamint 
a 101-es és 102-es apartmanok, illetve az 
ügyvezető irodájának felújítása 
a kongresszusi, információs és tanácsadó 
központ épületében összesen 7936,45 € 
értékben.

• Egy háromszobás bérlakás kiutalását Viktor 
Nedoma és felesége, Radoslava Nedomová 
után Iveta Farkašová részére.

• Egy kétszobás bérlakás kiutalását Iveta 
Farkašová után Diana Deáková részére.

• A Szlovák földalaptól való telkek ellenérték 
fejében történő megvásárlását Diószeg 
kataszteri területén.  

• A „Sládkovičovo-kanalizácia a ČOV” 
építkezés alatt lévő telkek megvásárlását 
a Szlovák Földalaptól, a Sládkovičovo 
kataszteri területén, összesen 1 999,51 m² 
területen, 8,70 €/m² vételáron.

• A „Közvilágítás” építési objektum ingyenes 
átruházása a Savingplus s.r.o. cégtől. 

• Egy 19 339 m² területű telek ingyenes 
átruházását az IBV Záhradnícka területen 
ajándékozási szerződés alapján 
a Savingplus s.r.o. cégtől. 

• Pavol Pócs kérvényét Diószeg város 
területrendezési tervének módosításához. 

• Diószeg város 2024-es költségvetésének 3. 
módosítását a bevételi és kiadási részének 
901 180 €-val történő növelésével. 

• Személyzeti audit megvalósítását 
a Diószegi Városi Hivatalban és a város 
által alapított és felügyelt vállalatoknál.

A városi képviselő-testület tudomásul vet-
te:
• A Diószegi Városi Képviselő-testület 11. 

ülésén hozott határozatok teljesítéséről 
szóló jelentést. 

• A főellenőr véleményét a Diószeg város 
2023-as évi zárszámadásának javaslatáról. 

• A Vodárenská spoločnosť Sládkovičovo, 
spol. s r. o. társaság 2023-as évi könyvviteli 
zárlatát és beszámolóját a 2023-as 
gazdasági eredményekről. 

• Termálne kúpalisko Vincov les, s. r. o. 
társaság 2023-as évi könyvviteli zárlatát 
és beszámolóját a 2023-as gazdasági 
eredményekről. 

• Technické služby Sládkovičovo, spol. s r. 
o. társaság 2023-as évi könyvviteli zárlatát 

hogy a lakosság érdekeit szolgálja, a jelenlegi 
tulajdonosok a város számára csökkentették 
a felkínált árat 1 200 000,- EURO-ra. Ezután az 
ismételt ajánlat után Diószeg város polgármes-
terének sikerült újabb 200 000,- EURO-t leal-
kudnia, tehát az előzetesen megegyezett vételár 
1 000 000,- EURO volt. Mivel történelmi je-
lentőségű épületekről van szó, csakis a falvak 
és városok esélyesek arra, hogy EU-s dotációt 
kaphassanak ezen épületek teljes felújítására az 
állam felújítási alapjából, a Szlovákia program-
ból, és a Nagyszombat Megye Partnerségi Ta-
nácsa által elosztott felújítási pénzügyi alapból. 
Az utóbb említett forrásból Diószeg városa 
ígéretet kapott egy olyan dotációra, amelyből 
az épületek megvásárlása után a kastély új tetőt 
kaphatott volna, s ezzel megvalósulhatott volna 
az épületegyüttes teljes felújításának első fázisa. 
Például, ugyanebből a pénzügyi csomagból már 
örülhetnek a járásunk székhelyén, mert Galánta 
városa ebből a dotációból fogja megvalósítani 
a városi szabadtéri színpad teljes felújítását.  
Amikor a tárgyalások az 1 000 000,- EURO-s 
vételárnál megállapodtak, nagy volt a lelkese-
dés, a képviselők nagy többsége támogatta az 
ingatlanok megvásárlását és a vásárláshoz szük-
séges banki hitel felvételét. Lezajlott a bankhi-
telre kiírt közbeszerzés és a beérkezett ajánlatok 
kiértékelése. A képviselő testület kérte a jelen-
legi tulajdonosokat, hogy helyszíni szemlét 
tarthassanak a kastély belső termeiben is. A ké-
pviselők többsége a helyszíni szemle után is 
támogatta az ingatlanok megvásárlását. Ezután 

a képviselők újabb tárgyalást kezdeményeztek 
a tulajdonosokkal, ahol további 50 000,- EURO 
értékű árengedményt értek el, tehát az előzete-
sen mindkét félnek megfelelő vételár 950 000,- 
EURO-ra csökkent, amit akkor mindenki nagy 
sikerként könyvelt el. Néhány nappal később, 
2024.6.26-án a testület 12. ülésén, ahol az in-
gatlanvásárlást kellett volna megtárgyalni, a ké-
pviselők nem hagyták jóvá az ülés programját, 
sem az arra irányuló módosító javaslatot, tehát 
a törvény értelmében az ülést azonnal be kel-
lett fejezni, és két héten belül egy újabb gyűlést 
kellett összehívni.  Július elején (2024.7.8.-án) 
az Építkezési, közlekedési és környezetvédelmi 
bizottság, mint a képviselő testület tanácsadó 
szerve újra megtárgyalta a kastély megvásárlá-
sának kérdését, és szavazással javasolta a kép-
viselő testületnek az ingatlanok megvásárlását. 
Ezen a bizottsági ülésen sok hasznos javaslat 
hangzott el az épületkomplexum jövőbeni le-
hetséges kihasználásával és üzemeltetésével 
kapcsolatban (például: városháza, a városi szer-
vezetek székhelye, ünnepi házasságkötő terem, 
vendéglő, kávéház, a cukortermelés múzeuma, 
kiállítási helyiségek, további lukratív irodahe-
lyiségek, melyek vállalatok számára bérbead-
hatók lehetnének, konferenciák és közösségi 
események szervezése, elszállásolási lehetősé-
gek kialakítása, stb.). Az elhangzott javaslatok 
tulajdonképpen összhangban voltak az addig 
prezentált elképzelésekkel. Két nappal később 
2024.7.10.-én lezajlott az ismételten összehí-
vott, 13. testületi ülés, ahol a kastéllyal kap-

csolatban a képviselők nem hagytak jóvá ha-
tározatot, mert a kastély megvásárlása mellett 
csak 2 képviselő tette le a voksát, 2 képviselő 
ellenezte azt, a további 6 jelenlévő képviselő 
pedig tartózkodott a szavazástól. Ezzel a kasté-
ly megvásárlásának kérdése és a hitel felvétele 
jóváhagyó határozat elfogadása nélkül tárgyta-
lanná vált. Az életben a siker sokszor a kínálko-
zó lehetőségek kihasználásáról szól, nem biztos, 
hogy a legjobb megoldás az, ha mindig csak 
várunk arra, hogy egyszer talán majd minden 
körülmény abszolút  ideális lesz. A jövő talán 
majd megmutatja, hogy lesz-e valamikor olyan 
helyzet, amikor esetleg egy újabb érdeklődő sa-
ját pénzügyi forrásait befektetve  megvalósítja 
a kastélykomplexum teljes felújítását, hogy a la-
kosság ne legyen szemtanúja a ki nem használt 
és bezárt épületegyüttes teljes leépülésének és 
fokozatos elértéktelenedésének.

A nyár gyorsan telik, sokak számára egy kis 
lehetőséget adva arra, hogy kikapcsolódjanak 
a mindennapi rutinból, de vár még ránk néhá-
ny közösségi rendezvény, mint a már említett  
Vince-erdei nyárbúcsúztató 2024.8.25-én, vagy 
egy másik Nyárbúcsúztató (az Inovatech előtt) 
2024.8.28.-án. Ezek után fokozatosan áthala-
dunk az őszi rendezvények felé, mint például 
a zöldség- és gyümölcstermesztők kiállítása, 
vagy az őszi kulturális rendezvények, mint pl. 
Karol Duchoň zenés története (2024.9.15), vagy 
a CSEMADOK alapításának 75. évfordulója.

              
Lancz István
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2024.8.25., 15.00 órakor a Vince-erdei 
termálfürdőben
Nyárbúcsúztató a Vince-erdőn
(További információ a mellékelt 
szórólapon)

2024.8.28., 18.45 órakor az Inovatech 
előtt kísérőprogrammal 17.00 órától
Nyárbúcsúztató
(További információ a mellékelt 
szórólapon)

2024.8.30., 10.00 órakor régi kultúrház 
előtt
Ünnepélyes koszorúzás

2024.9.7-8., 10.00 órakor az Inovatechben
Gyümölcs- és zöldségkiállítás 
(a meghívó a 12. old.)

2024.9.7., 16.00 órakor az Inovatech előtt
ROMA FEST

2024.9.15., 19.00 órakor az Inovatechben
Na srdci mi hraj!
Zenei előadás Karol Duchoň legnagyobb 
slágereivel Karol Csino és Martin 
Gyimesi előadásában
Belépő: 22 €
Jegyek vásárlása a www.prepredaj.
zoznam.sk oldalon keresztül

2024.9.17. az Inovatechben   
Zsidó kultúra hete

2024.9.21., 18.00 órakor az Inovatechben
A Csemadok 75. évfordulója

A termálfürdő idei turisztikai szezonja 
egyelőre csodálatosan néz ki. A kedvező idő-
járásnak és a gyakori hőségeknek köszönhetően 
az eddigi látogatottság átlagon felüli, bármikor 
kilátogathatunk a termálfürdőbe, mindig nagyon 
sok elégedett vendéggel találkozhatunk. A fürdő 
területén szervezett kulturális és más szabadidős 
tevékenységek is nagy közkedveltségnek ör-
vendnek. A szezon végén, 2024.08.25-én gazdag 
kulturális programmal kerül megrendezésre 
a Vince-erdei nyárbúcsúztató, de reméljük, hogy 
szeptember elején ismét beköszönt majd a vé-
nasszonyok nyara, és ezzel az idei fürdőszezon 
még pár szép nappal meghosszabbodik.

A nyár azonban más sikeres közösségi ren-
dezvények időszaka is, amelyek közül meg kell 
említenünk a XXV. Diószegi kulturális napokat, 
a Slavoj futball klub megalapításának 110. évfor-
dulóját, vagy az ismét sikeresen megszervezett 
városi diáktábort, amely gazdag programkínála-
tot biztosított a táborozó diószegi gyerekeknek. 
Köszönjük pedagógusainknak és a tábor többi 
szervezőjének, hogy ebben az évben is számí-
thattunk az ő kreativitásukra és szervezőkész-
ségükre. Reméljük, hogy ezt a tradíciót a követ-
kező években is folytatni tudjuk majd, hogy még 
több gyermek élvezhesse a nyári tábort, hiszen 
a tábor iránt nagyon nagy volt az érdeklődés. 
Minden említett nyári rendezvény más és más 
célközönséget szólított meg, és a rendezvények 
látogatói mindig elégedettek voltak az ott kínált 
szabadidős programmal és a szórakozási lehető-
ségekkel.

Az új iskolaévet ismét egy kedves esemén-
nyel kezdjük, hiszen szeptember elején meg-
nyitja kapuit az új óvoda épülete. Ez az újonnan 
épült modern épület lehetővé teszi 20 gyer-
mekkel növelni a város óvodásainak összlétszá-
mát, és az óvodások sok generációját fogja majd 
szolgálni, hogy a kedvenc tanító nénik vezeté-
sével készülhessenek a jövőbeli tanulmányaikra.

Az őszi hónapok folyamán PhDr. Mária 
Holičková vezetésével elindítja a szeniorokkal 
kapcsolatos szociális tevékenységét az „U nás“ 
(„Nálunk“) elnevezésű polgári társulás. Az álta-
luk kínált szolgáltatásokat kihasználhatják majd 
Diószeg és a környék nyugdíjasai, akiket öröm-
mel fogadnak majd a J. Dalloš utcai poliklinika 

új épületszárnyában a C pavilonban. A nyugdí-
jasok hétköznapjait igyekeznek majd különböző 
kulturális, aktív mozgást igénylő, vagy más 
közösségi rendezvényekkel kellemesebbé tenni. 
Az intézményben a kliensek napi étkeztetésére 
is lehetőség lesz.  

A Rehability k.f.t. ugyancsk a poliklinika 
új épületrészében nyitja meg majd szolgáltatá-
sait. Diószeg és a környék lakosai a különböző 
gyógyterápiák széles spektrumát vehetik majd 
igénybe, ezekről további információkat az újsá-
gunkból tudhatnak meg. Az említett szociális és 
rehabilitációs szolgáltatások beindítását a lako-
saink számára a város egy sikeres pályázata az 
„Integrált egészségügyi ellátás központja“ tette 
lehetővé. Ez a sikeres pályázat elnyerte a Szlo-
vák Köztársaság Egészségügyi Minisztériumá-
nak támogatását, melyből nemcsak az épület ké-
szült el, hanem a bérbe adott helyiségek felszere-
lése korszerű  egészségügyi segédeszközökkel, 
a bútorok, a várótermekben és az üzemeltetési 
helyiségekben ingyenesen internetes elérhetést 
biztosító  WiFi hálózat kiépítése is megvalósult.

A felújított park átadásakor felcsillant a re-
mény, hogy a város legismertebb történelmi 
épületének, a kastélynak a sorsa végre talán jo-
bbra fordulhat. A már több, mint tíz éve kiürített 
és bezárt épületet nem használja senki, jelenleg 
nincs semmilyen közösségi funkciója, sürgősen 
szükség lenne az épület állagának megmenté-
sére és teljes felújítására. Ellenkező esetben, ha 
a következő néhány év alatt sem valósulnak meg 
a szükséges felújítási munkák, az érintett épüle-
tek állaga annyira leromolhat, hogy a későbbi 
évtizedekben elvégzendő javítások sokszorosan 
nagyobb befektetést fognak igényelni. A Kuf-
fner kastély tulajdonképpen a múltban sosem 
volt Diószeg város tulajdona, ebben az évben 
viszont felcsillant a remény, hogy a kastély és 
a mellette felépült diákszálló épületkomplexuma 
a hozzájuk tartozó mintegy 40 ár földterülettel 
esetleg megvásárolható lesz, s így Diószeg vá-
rosának kizárólagos tulajdonába kerülhet. Az 
épületek jelenlegi tulajdonosai a hozzátartozó 
földterülettel együtt 1 900 000,- EURO érté-
kért eladásra kínálták. Amikor úgy tűnt, hogy 
a város elképzelhetőnek tartja az érintett ingat-
lanok jövőbeni közösségi felhasználását úgy, 


